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File No.97 CRS 23708
STATE OF NORTH CAROLINA
In the General Court of Justice

Superior Court Division :

GUILFORD COUNTY PR Film No.

STATE VERSUS
Defendant A / = L
ROBERT HAROLD NICHOLS L » INDICTMENT
Date of Offense Offense in Violation of G.S. ' I. FELONIOUS BREAKING AND ENTERING
Between 01/01/97 14-54(a);14-72(b)(2); II. FELONIOUS LARCENY
and 02/01/97

I. The jurors for the State upon their oath present that on or between January 1, '1997 and February
1, 1997 and in Guilford County, the defendant, Robert Harold Nichols unlawfully, willfully and feloniously did
break and enter a building under construction lot #22 located at 2017 Brassfield Rd with the intent to commit

a felony therein: larceny.

II. And the jurors for the State upon‘ their oath present that on or between January 1, 1997 and
February 1, 1997 and in Guilford County, the defendant, Robert Harold Nichols unlawfully, willfully and
feloniously did steal, take and carry away Eight MW vinyl clad windows and three pre-hung doors, including a
9-foot triple door set , the personal property of Dees Building Inc. having a value of $6,000 dollars, pursuant to

the commission of the felonious breaking and entering described in Count I above.

WITNESSES —
X'D.D. Kasey G.P..'D. 97-58152 ]
O] O]
0 | 0

El

stimony, this bill was found to be:
A TRUE BILL by twelve or more grand jurors, and I the undersigned Foreman of the Grand Jury,
attest the concurrence of twelve or more grand jurors in this Bill of Indictment.

ge witnesses marked “X” were sworn by the undersigned Foreman of the Grand Jury and after
hearing

[INOT A TRUE BILL

Dat: YT I, Signature of Grand Jury Foreman >
NOV u 3 189/ g did SmiA
Yot

o
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: File No.97 CRS 23664
STATE OF NORTH CAROLINA
In the General Court of Justice
Superior Court Division - coC
GUILFORD COUNTY " Film No.
STATE VERSUS
/‘ s

Defendant
THEODORE MEAD KIMBLE INDICTMENT
Date of Offense Offense in Violation of G.S. I.  FELONIOUS BREAKING AND ENTERING
Between 01/01/97 14-54(a); 14-72(b)(2); II. FELONIOUS LARCENY
and 02/01/97

L. The jurors for the State upon their oath present that on or between January 1, 1997 and February
1, 1997 and in Guilford County, the defendant, Theodore Mead Kimble unlawfully, willfully and feloniously did
break and enter a building under construction lot #22 located at 2017 Brassfield Rd with the intent to commit

a felony therein: larceny.

II. And the jurors for the State upon &ek oath present that on or between January 1, 1997 and
February 1, 1997 and in Guilford County, the defendant, Theodore Mead Kimble unlawfully, willfully and
feloniously did steal, take and carry away Eight MW vinyl clad windows and three pre-hung doors, including a
| 9-foot triple door set , the personal property of Dees Building Inc_ having a value of $6,000 dollars, pursuant to |
the commission of the felonious breaking and entering described in Count I above.

N

1

WITNESSES
{X‘D.D. Kasey G.P.D. 97-58152 ]
] UJ
] U]

)

The witnesses marked “X” were sworn by the undersigned Foreman of the Grand Jury and after
hearing testimony, this bill was found to be:
A TRUE BILL by twelve or more grand jurors, and I the undersigned Foreman of the Grand Jury,
|attest the concurrence of twelve or more grand Jjurors in this Bill of Indictment.

[JNOT A TRUE BILL

%:)v U 3 igg? . Signature of Grand Jury Foremﬂ7 . N
| /{,W‘
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File No.95"CRS 23658

STATE OF NORTH CAROLINA
In the General Court of Justice

Superior Court Division e
GUILFORD COUNTY - Film No.

STATE VERSUS =
Defendant
THEODORE MEAD KIMBLE INDICTMENT
Date of Offense Offense in Violation of G.S- - L. FELONIOUS BREAKING AND ENTERING

Between 12/30/96 |  14-54(a);14-72(b)(2):
and 1/2/97

1. FELONIOUS LARCENY

L. The jurors for the State upon their oath present that on or between December 30 1996 and January
2, 1997 and in Guilford County, the defendant, Theodore Mead Kimble unlawfully, willfully and feloniously did
break and enter a house under construction at located at 4202 Butternut Terrace Greensboro, N.C. with the

intent to commit a felony therein: larceny.

II. And the jurors for the State upon their oath present that on or between December 30, 1996 and
January 2, 1997 and in Guilford County, the defendant, Theodore Mead Kimble unlawfully, willfully and
feloniously did steal, take and carry away 2X4X10, 2X4X12 Lumber , the personal property of Dennis Ray
Sosebee Greensboro, NC having a value of $1758.43 dollars , pursuant to the commission of the felonious

breaking and entering described in Count I above.

[RN——

— \:\ 7N
i
‘ - .

WITNESSES
[AD.D. Kasey G.P.D. 97-52452 ]
U] L]

0 " L]

The witnesses marked “X” were sworn by the undersigned Foreman of the Grand Jury and after
hearing tgstimony, this bill was found to be:
A TRUE BILL by twelve or more grand j Jurors, and I the undersigned Foreman of the Grand Jury,
attest the concurrence of twelve or more grand jurors in this Bill of Indictment.

[ONOT A TRUE BILL
P N
Date; = ¢ a, iJ%: 7 Signature of Grand Jury Foreman
?%ig'z [ /[AJ// &Ld—




Wi

00051 00000, WEESEMZYI0 NIBSSO0TESON aBLINtgn

R S S e

T é!ggg!ﬁg@@ﬁggﬁfﬁgﬁiﬁg ...... e A, S— e

JBLY YT O

seutjore) q

VN uegsuoneny

| % HungsuoynN

AL3IVS & NVIGHYND

At |

—=0 "H3ayo

039 019058 18-18-94 10:34 CAOHE nmmmmw»e\ mmmmww Tavad |
f

021248588

T e e S i
V8 NvOMIrY INHYIDS

, @m%w%m ON ‘OH0gsNIzHD
] 68L0-¥62 "LS 337 ‘M 00.1
| N ONI IOVATYS - STVIYILYI ONIQTINg S31A7
B AN ROLAC L i el

Norq uo s jou 8 A 1 i
Houq uo ) ;.;_:_:_ 2U01 A1 gt uy ooy SVSIOVRY ) M- .EEQ?ﬁ%ﬁ@ﬂﬁ&rﬁt@@ﬁmﬁg%@ma@

S —
S

G e T U o LG n B A e o e N 70 S JJM.M@%

SR e N e e e S e e L e e e S L P A P G P £y

JBB58M2120 ULSS00TESON w0BLOYYT Ou ”

HO4d

ﬁ
!
|
|
|
|

AL34YS & NYIOHYND

sButjoL L9
VN uBgsuoneN

JungsucHDN
TR g o oy —
m.\z;hs\m\\ﬂ\\w“\%\ﬂh m\\\l\m\& ww \\\v.,..\w\\na\NrW\\\\s
40 43qgdo
Cyet] 71 %\% A
’ ’ ¥

€0rL2 ON 'OHOgSNIIYD
68.0-v62 "LS 33T "M 00.1

"ONI FOVATVS - STVIHILVIN DNIATING STTAT

¥8 NYOHINY DIHYIO™




RSN e ST el e 5 ST p SIS P T il e B e S T T S, i e S N T TR,

4 02 3Y 00000

JEBSEM2120 DILSS00TESON anbt 171 Ol

\\\\Jv\\\ W\ 7 AT mw\.ﬁ Sy A eod

sguljoie))
VN juegsuoneN

NubgsuoyunN

SHvVI10a T

[ — : ﬂ\W\B\«v 4 ...\Qw ﬂw\ | a.\.“s.\.. b\\»\,\ Y e \i\}\w\gs w\ 2 a2

LY

YA gy o gae
17 \ M\ AVd

T e T R S

M4 L1191 00000,

i da%ﬂuwwg@%fﬁgﬂhwﬂ@@ng@zﬁ R

J. Vi
217 |
€0vZ¢ ON ‘0”HO8SNIIYYH
6820-¥62 ‘LS 337 ‘M 00}

"ONI JOVATIVS - STVIHILYIN DNIATING STTAT

STTTER lSUD )01 0] - Juall 10U} U3, Awii gy up odo) ; TIVSIOVHE 15

e TR

R A

JEESBMZ120 NL55001E5 Q0 \n S—
, = \\ .\iw\ P :U; N?N«\\:M Qa‘.llmﬂwﬂaﬂw«w’m‘w@y,‘! o

seurjore))
VN ‘juegsuonen

Nungsuoyny

AL33vS

e LT

&5 i 0

aaefil SHVYI110a

e - s 7 ._.\NMM\Q e \ \«a\\s\ A w\a\u.\w\\:‘. r& EN e

—z A ¢

EliE sl H[SEO JOU O(] - JUDWINIOP J0 ¥

) N N T Sna TTTTTTTTAO "aado
TEpA g e

E0V.Z ON ‘'OHOESNI3IYD
6820-¥82 "1S 3371 "M 0041

‘ONI 3OVATYS - STVIHILYI ONIaTINg s31A1

U U0 Juasaad Jowsi aloy KX vy ug. 0oy THYS TOVRY 31 R

AL34YS & NYIGHYND

Y8 NYOIHINY HUVIOS

E
o
g
2



S P S e e o R e S S e e N e ST o S 2 S e S e e
#0001 1 00000 2120 MLSS00TESON 21241 O iz
G . Hog i°
A ¢

m 3

| sguljore)
: VN OfuegsuoneN

» | u——-uﬂﬂ-Om.—_’ﬂ

(L YL ey Y

. L} N 3

.‘Av\%_ f TN f — 40 H3aHO

e ¥ 7/ 00B0T 033 068167 1E-30-96 11:51 CABHED mmm\m_\a%a @ v
€0v.2 ON 'OHO4dSN3I3HD

@ 6! L OEAL IE L BAEE $110.00
44 Haa0136 021243588 5110.00
1£5/55-99 XV\ N\N — 7 \ ﬁ
6820-¥62 'LS 331 M 00L}

ANANY | "ONI 39VATVS - STVIHILYIW DNIATING STTA1

[ sdvi1l0da

‘

A s U e

O O] = JUDWNIOP J0 Hary uo JusaAd §ou spau) Avad yydipug oo | HVSIDVAL | ST

o S R O N T G o= e S S e N e e S L P M e P S e

+00002 00000s | BE58MZ120 ubLSS500tTESOR

/ \ \\ seurjore))

VN YuegsuoneN

HUnGSUOHDN

[gsuvIioaT T o _— ﬂéﬂﬁ\ \MN%@X TS

= <z ¢ | ,%%w\,\ Nm
> GOROS 091 O0A0LR 1R-R4-94 143129 CASHEDT CRECH » .
§ 61 SR 1] T 0P P4REER F200, 00
Re/ssra9 Q huﬁx\«ﬁwwm b1ae ELE £07£Z ON ‘OHOESNIIYD

/o/o/ /\/Q _ 68.0-62 "LS 337 "M 00L}
802%T fo,%// N~ *ONI 3DVATVYS - STVIHALYIN ONIATING S3TA1

#7740 "’3aado
FHL O1

AvVd

doy FAVSIOVRY 11



SRSk S S e e S e ST e G £ g O e

- .__mmmmr_m__mo ":um_"mDDammD. .___:..".:D.__

saujoas)
VN ‘quegsuore

HUBGSUOUDN
I S22y «\\@\% 7 s A Q\M%D%
T G I g R

s
{Po/es-e0 Zz \\ 2/

€0v.Z ON '0HOESN3IIHD
68L0-v62 '1S 331 ‘M 00/}

TLTYT _ "ONI FOVATVS - STVIHILYIW DNIQTING STTAT

:J@gggu!w%ﬁ}gw@% TR TR

.__mmmm:_mamo .:ummDDa mmD._ .__w__mr_._ G.

i
|
i
|
)
l
|
i
’
!
|
!
|
|
i
|
|
!
i
|
|
!
i
|
|
|
ALTIVS # Nviguvno

seuljoIB))
‘V'N J:wm::e:mz

u_-..euu-.o-_uz

scudony Aoy

HEER] SHYITI0QTTT—

V8 NYOIHBWY Inuvios

€0v.2 ON '0HOgSNITWD
68.0-v62 "1S 337 ‘M 00/

"ONI 39VATYS - STIVIHILYIN DNIGTIng CERVS

=8 ijse Jou 0] - JUINIOP JO HITVGM0 Judsaad joy s

a0y 12y uy ooy VSTEVAL ;1 e S A R SR A



B e e T e TS T S S5 P 5 A T T
j ] ]
0025100000

WHESENZ2T20 NLS55001ES50N B2 2 %1 Ol m

T \V\ ‘ HO4d

seuijorn)
V'N ,v_:.wmw:oSmZ

Hungsuoybpy
HEEE SHYI10Q

s )
LIS S Y

T 40 H3a4o

0003 033 068170 12-30-96 :mmwx%&mxgmnx QQ kv

- g > g =/ =aomeoiaa 081848588 $152.00

€0v£2 ON 'OHOESNIIHD
822hT . 680762 "LS 337 ‘M 00,1
ONI 3OVYATVS - STVIHILYIN ONIaTINg s31A7

AL SRS S T e e

TSR 1S J0U O] - WWINIOP JO

LG U juasoad 10u sy anoy Kvad 431 i odoy TIVSIOVH] |1 i

¢0 DBhS500TESON w2 4449 O

T e

- sauijorar)

V'N “uegsuogey

NungsuoynN

ALSSYS ¥ NYIQHYND

Y8 NVOIIWY IHEVIOS

€022 ON ‘OHOESNIIHO |

1€6/56-99 x\m AR\\ e nmha,
6820-¥62 "LS 331 °M 00

"ONI IDOVATIVS - STIVIHIALVIN DNIGTING STTAT
cLyvi | S

w
i
§




R o B o8 T o S G s B O A Y A Bl SR S e G e T 3 T S e

T 2SO = 7N e e 4@
A
{1

dHEELTY 00000 JBBSHEYZ2120 HdE5500TESONn o1, 02 111 O iJ

ALIFVS @& NvIQHVND

seutjore))
VN ‘quegsuopeN

Y HUngsuoynN
il TS A

< SAE— 40 "H3OHO
. 4 4 N FHL OL

§ QUZOS 091 008012 1P-R4-94 14:PH CASHED n,mm\n%\\mwﬁm\\y\ Q -
{es/sg00 % o cHpenias 021248588 §173.340 [

) : £0vZZ ON 'OHOgSN3IYY
N 0 N ._N .—u \'2 68.0-¥62 '1S 337 ‘M 0041

"ONI 3OVATYS - STVIHILYI ONIaTINg s31A1

s R et R
V8 NVORIINY IHHYI0S

|
|

i

ikl s Sui L S R e R X G P e e e Hmu}@gmgﬁg@wﬁﬁgﬂgéﬁﬁﬁ%%}n S e T e S e S e S Gt es BTGB i~ SR v

|

AL001 7

W

WBES ._m__ﬂmDH JL5500YESON wgitantOm

AL3HVS & NYIGHVND

seuljose)
VN Yuegsuoren

NungsuoynpN

P g T
va e
-

~ 40 A082
g x.w\ AVd

Y8 NYOIHIWY SMEY IO

S g e
Q0203 033 06B14R 12-30-%4 11:51 nmem@\_.LTm F-

§ 610 A LT DE1E4BEEE F2L0,09
w0 < P A L T A N e 1
1£5/95-89 Z sz = 1 § €072 ON 'OHOBSNIIHD
10 -0 mms.awpmwm,_.;oot

LT2YT BOLHLLAP ONI 3OVAIVS - STVIHILYIN DNIGTING ST1AT




R s S e

-.-T D-.— Dm DDUDD._- ol m mm m-.— m d m D -—T m m DD ﬂﬂummwmtmu.mam”p@ﬁ_ﬂ”eﬁﬁ:@&ﬁaémmé@.g_ﬂmg}%,ﬁ.g j

nﬁ::G&GU
V'N y_ﬂﬁmv-.nc_uﬁz

~EEEE S€vIlogT——— o m u—--eﬂﬂ-c-_—-uz

T Wy, PO O oo poypin ey

S/ L -

TN a0y gm0
20 360 4%”:]1 .....
1€5/65-99 MU N ~ N

AVd

%69 ua sysieq

e

£0PL2 ON '0H08SNIIHY

. 6820-v62 "1 3
ONI mu,<>._<m " STVIHILYIW _.oz_n_.___.a..mm:mm\,._omw_F

.;mmmm;mamo

._z \\\M&,ﬁ%\\\ﬁ\

b5 5 00T ES o LT

S i L Sy =
AL3SVS 2 NYIOHYND

seuljoe))
‘'V'N uegsuonen

Nungsuoynn

SEEm SHVI70Q > y - 7 M
& ‘I‘I:\nanm\. \\A \Va , “\\‘\H_Momo I
o AW $ | \\i =7 &wx; oy I

76| >
165/55-99 N\M 5 m.a

£0r4Z ON ‘OHOHSNIZYD |
6820062 "1S 331°M 0021 §
"ONI 3DVATVYS - STVIHALYIN DNIGTing s3I\ |

R CHSID JOULO(] - JHUINAOR JO MG o Juasasd Jou st suoy v o0 SIVSIBIHL §; 5 ST T L L SR e i S e e T R |



S R e e B S S e S v e R i S S e s S N s ST ey !x.in,ﬂ

mom_u__ooooo._. .__mmmm 220 ..mmmoo:mo". W2 EERNT O -

i \ ,, , - HOd
\\@ ! sguljoe))
. 'V'N J_:cmmcc:sz

_ NHungsuoynN
[} SHv1l0a— 277 - : g
e —— ﬁms\ e bpeopd Yiogpinif 0l
BICh| $ | RNy L
00203 f; 3 09 01-31-97 14308 CASHED C %SQ l QQQ Avd
20 §) el ) BANEAOLD (21 248588 H19E. 08
1£6/35-99 \ AW | \ ﬂ,\\ %/w €0v.2 ON ‘OHOESNIIHS

@Vﬁ QD ~"ONI3OVATVS - STVIHILYIN DNIGHING S310g
m mm - %@Q \¢ , ng s31A1

e S S e S ey

AL3dvs ¥ NV!GHVHB

Y8 NYOIHINY EvI0T

L S T e O e O A

T S e L P S R S e e A e T e o ST e e e uimﬁéwswwhggd@ e
. #18LE2 00000+ .__mmm m._m: | HbSEO00TES O M2 529 0 i
“ “Ho4 |3+

g

|
| il
r.\us . Hl
i sBujode) 3t
\ ! VN ‘quBgsuoiieN "
M ﬁ
i

(£5/55-99 \x

# 292yt

E0¥.Z ON ‘OHOESN3IHD

u_-..eNn-.o..-uz i
_ b
[ SEVII0d__sor S>E T v%\\x % \\@u 1&\\ el \ “m
. : N s043auo 2
/5 65281 Sy g “HE
m

o

6840-¥62 LS I37 "M 004K

,
"ONI m6<>.._<m SIVIHALVIN DNIAINg S31A1 m
|

SE S b e i 4 51
R A



R i

.__m.mm me e D .:um _..._DD._ mmDu_ .__mm._,: Ot

seutjoey)

V'N J_Samm:o:az

Nungsuoynn
= @ ¢ _ ./

N1 Lo =40 H3aHo
o5 29 ?5\”1 aHL oL
g 61 -
e N\\ %\\ MU €072 ON ‘'OHOESNIIYD ||
680462 'LS 331 °M 0041 |
SOvTvL "ONI 3DVATVS - STIVIHILYIN ONIaTINng s31A1 !

| e e S _—

sButljoIu)

V'N J_:amm:osaz

u_-.ann-.o-uz

&
=
¥
3o
2
[ &
z

20
1£5/94-99 €0v.z ON ‘OHOdSNIIHD |

~ 6840v62 "LS 331 °M 0021
.02-m0<>.._<w. w._<_mmh<_>_ Gz_n..__:m ...v.m._>-_ w

AT R S




PULNSR T

#0050

mD L — s

g e s

SeulfoTR))
'V'N J_:wmm:o_awz

Nungsuoynp
—_—

el |
; = S=
srlrZ g 27

— — HO HIaHO
y § eI Hhu.ll 3HL OL
VDEEE ON3 1EVESR 08-04- R EE Y - o 1ECH Avd
\\% _ Af.m..,%ﬁm?u 134 Ui § 44 BEOF, 00
J/ vz,

— a/h

ANQuD Gy

wiret il SHY 17 0Q

|
|
|

e

" saas

0

€0vZe oN ‘OHOBSNITYHD

. 68.0v6Z "1S 337°M 0021
9 Q \ "ONI 39VATYS - STIVidILYIN ONIaTing s31A7

ST

155500

R

/U&:NS@NV'GHV“S

seurjoa)
V'N Yuegsuoney

| | Nungsuoyny
it ] SHVIT0QT ia-a.wiitszifflfcwtx lllllllll

s ™40 waauo
PNV 3HI 01

s AVd

V& NVOmMInY IHYID5

€0v22 ON ‘OHOaSNIzYD

6820-v62 1S 337 ‘M 002)
"ONI 39vATYS - SIvigaLYIN ONIaTIng s3A7

6




Bt Nidles # Rl of Recfoy’ o
:’\‘\:'w’&‘bui‘:% je;hmmx/’? (gX~Ty vawtfc:ﬁo\q A Qal{%m td...

,,,,__«.(,Smnmmfp
Rebert (Bek) Nicheles had prior criminol condidtions o (obiferaion
(T 24-24).0ne. Connitlion wias e receivueg Tl prepirty Minaing
& Las EEL@P&&JV\A&@,Mé;ﬂﬂﬂw_ﬁ&;&&ﬁ@_&w@g T case?
__A._Eob‘&QCL,‘fJ\\ofﬁmliﬁm@é_ﬁi}_{l&s&“ ,,.Ll?ossrbém% f\bz‘aﬁq_& on ‘\‘(}&R%ﬁg@
 Reb brcame cffensie, DA Danesl jumgdmwﬁ\xt&&u@\ob ”waﬁ
o (’(T? WO \-25). Oﬁm&%mﬂ?\@bw_\éii\qa: m i&@r&%'\%&% \’\z,.\’\aA o
e iz:wd s thac ’\TE"‘D'W; '\’k"w %‘I&QLQCL’A‘%JMQ&\RECF(}\QQ Lgfhs::; .......... ~
| . T 9 |
. 03&_\3.% %V;uj\rﬂm:Q%Y&,BQJLLQAAM\O%ZQlaiaxonggrc,mX)a&wshﬁf\z\_@ﬂale).
Finalll, B brake Loy , he Sterted by dlaiming I ad been
d‘xa}%«ﬁc.miﬁa “st’}u{lxé ‘(mﬂ% cemerter. DA Vel brdee. v
itk ﬂgmj Dbé«wuom@w:_& s overroted. Reb made e claimm
. ’Hﬁc* &’&Ljfmx Ga—\%f’ AL AN ﬁ@@rc‘;} "H’;:L CLQE\E“@Q \gld‘ Qo\a’“ﬁaﬁ
éAm’ﬁﬁ»\ Jrjm 3—&53(@ a:) Cal eﬁmlo W dur‘h\%%ﬂag ,Q\w&‘e}h&dﬁ_
T oa Mﬁc&zw;w_wgr (A YL ,@mﬁex@'hesu)u‘tjnj?@ﬁ”(?\oﬁl \- \*\\,.
(FACTS) -
s et sad HLAAAk!DTm;:gﬁ&ém,_\,&\Awﬂiﬁlﬂfmﬁc;\;hgvéxc\f
C Ahos R Nichdes lkd and comertited perdury DA Pt Kiner Vo

i A + i ) i ¢ [} s =
WeS \x%(«n@ w\/wm &m&&@;&ﬂ@n«i& AU&‘\%&\A\L?_@%_‘_\‘L%mGBJQBAo@,";

,.-,,,A,ﬁ,,,‘,i;ﬁ,,,,,;;fgxu‘f B (WX u{}

L RGQQS(JTUMW\ G*L m(@rés ‘S\nmu.s _\m ;S,vaﬁmm¥n Cﬁ%%ﬁﬂ»@.ﬁ&( o

Plece n 33, 00y S ueess _\Dr\:e\f‘ ,cmA NS e 89 yeors earliesr

3 ‘ , =




 Rebat Nidadleat ” Preck o f'@@:\)u m\)" i
T:’m\acﬂ{—)\f’mtmnvx/P x[x«;g;wm’i& Li x«T\—\\RA 'SVD/Q“C%U '\.\)CN\%%% -
E»‘LC,\\_\AL% (Z5,1>=VJ~I~

(Su mmui}\

?\6\5«)‘:Y\\\.xdﬁpx&i_5\%ﬁcc\>&_9\£ﬂ:@§ CeLOnEN Qﬁi%\tﬁﬁgmgﬁ.“A
........... 2 hnased anesla o é:‘c?é'\\ \2 %] (TTQ‘} \OE0.AZAS ) s a_%re.amixi WA
\ited e ?@f@':%;a}l&km&ii(?\pgﬂ n4-25),
- e N m&e&c&zmwi ] \noumcj CLC,\fh‘mki%(j_u?rb&kfm“»Aﬁ(sﬁﬁ-@:mﬁxm*&gﬂi..w.m_
6(', DT L;&ma)m:%wa Guresy, eng. Ssosmal ¥ Wi Nidholes made it dear

.\’{us {DQ(L cw) §eg rm LQ?HA "‘H’\L ?mf\;a‘ﬁﬁc‘q ma&%@@lﬁé:\m?ﬁg\xﬁx 3

v <;i~Hx?j ixxi\e:g@axquix \fv_%o i‘@*\!cmmﬁ&vﬂ\?:@c@m:\-\x@

g?ro‘sam. :f:m‘ "&'@&téﬂ*&%i@?@é \‘\mﬂ} (V)-U\‘:«T C \:\c&ﬁ&)@ﬂ j\y\q_*.d/,\c\;ﬁ%&,ﬁ,
e \s‘\\§"&i§twwﬁu3(/\w\{)_\®85.\‘ 2»\\) L
O (EACTSY i
Qanvaen Coun, See. ’“‘»ﬁ’ W\r\dt&.&\@%_mwﬁ&é LKL kuru,%\\ﬁs\)=”\ﬁ\}vig
D) : Voo )
Q,\xc&a) s wsere Fon Conaurtenl on jk[‘ic;,,/ﬁﬂ?\,_, it M?@K‘T\%@xmﬁ -
V\rx ﬂtc&w\es cumvz.c:&?mﬁm _ON “ALL § (‘&nax’ﬁ)&ﬁ.

. NoTE® i\wrcjmcj to Pobert Nicholes D0 record hbl,sc\xrreﬂhxﬁA
Sﬂ;\/_:ﬁﬂ,Ptiaan.,%mg,uan,,ait&gf,s&faﬁm;@@% Cbmm’ﬁt{i
Mmete. Do S«ig—:tu - Qﬁw‘.«é& :ﬁ t,ZOG’ZbH% &1&3 Cﬁmmm G847

\ 3. :
m, U\"\_ oy G- _Q‘VVW"\'E-\QW, ¢ 2@@ % .




Offender Data Screen Page 1 of 10
PRIt A

"\

North Carolina Department of Correction .. wai.s|

« WELAG 1.6 i & ’

Public Access Information System M.

Instructions: Here is the information you have requested for this offender.
(Note: Click here to view an Explanation of Terms and Data Elements used in the summary
boxes.)

Data current as of 2:00 AM EST on: 09/21/2004

r General Summary Information

DOC Number: 0302131 Inmate Status: ACTIVE
INACTIVE

P&P Status:

Name(s): NICHOLS, ROBERT
NICHOLS, ROBERT H.

B I Demographics J s
[Gender:|[MALE |[Race: [WHITE |||
Jllage: |32 |Birth Date:[[10/08/1971 |

i
I Most Recent Incarceration Summary J

Conviction Date: 12/11/2003 Total Term: 2 YEARS 4 MONTHS

Projected Release Date:  10/15/2005

Primary Offense: B & E WITC FELONY (PRINCIPAL)

Admission Date: 02/09/2004 Admitting Location: CRAVEN CI
Special Characteristics: COURT RECOM WORK REL

. N Next Custody Review Date:
Custody Classification: MINIMUM 1 02/01/2005

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1?’DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



Offender Data Screen Page 2 of 10

Control Status: REGULAR POPULATION Next Control Review: UNKNOWN
Number of Infractions: 0 Last Infraction On: N/A

Current Location: FORSYTH CC

Previous Location: TYRRELL WORK FARM

Last Movement: RECEIVED FROM TYRRELL WORK On:

FARM n: 08/03/2004

Prior Incarcerations? Y Detainers? N Escapes? N

Most Recent Probation and Parole Summary

1| Status: CLOSED

Office of Supervision: DISTRICT 05 UNIT B

Crime: POSSESSING STOLEN GOODS (PRINCIPAL)
Crime Type: FELON

Punishment Type: INTERMEDIATE SS

The sentence history for the offender follows.
Incarceration records are light blue; Supervision records are light green

Incarceration Record for Sentence Number: BB-001
Commitment Type: INMATE

County of
Conviction:

Service Status: ACTIVE Sentence Status: ACTIVE

Projected Release 11/09/2004 Sentence Begin 12/11/2003
Date: Date:

Actual Release Date:
Punishment Type: ACTIVE SS

Sent Tvpe 1: DEPT OF CORR DIV OF
entence Type 1: PRISONS

Conviction Date: 12/11/2003 BRUNSWICK

1 YEAR 2
MONTHS

Minimum Term: 11 MONTHS Maximum Term:

Offense Sentencing Penalty Class

Commitment|| Docket# Offense (Qualifier) Date Code

B & E WITC FELONY

INITIAL 03050120 (PRINCIPAL)

12/10/2002 CLASS H

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend 1 ?7DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



Oftender Data Screen Page 3 0of 10

Incarceration Record for Sentence Number: BB-002

Commitment Type: INMATE

Conviction Date:  12/11/2003 County of BRUNSWICK
Conviction:

Service Status: FUTURE Sentence Status: ACTIVE

Projected Release 10/15/2005 Sentence Begin 11/09/2004
Date: Date:

Actual Release Date:
Punishment Type: ACTIVE SS

DEPT OF CORR DIV OF

Sentence Type 1: PRISONS

1 YEAR 2
MONTHS

Minimum Term: 11 MONTHS Maximum Term:

Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Date Type Class Code

CONSECUTIV TO SENTENCE 03050120 LARCENY
NUMBER BB-001 (PRINCIPAL)

12/10/2002 ||[FELON||[CLASS H

' Incarceration Record for Sentence Number: BB-003 I

Commitment Type: INMATE
N ] County of NEW

Conviction Date: 10/01/2003 Conviction: HANOVER
Service Status: ACTIVE Sentence Status: ACTIVE
Projected Release 09/22/2004 Sentence Begin 01/26/2004
Date: Date:
Actual Release Date:
Punishment Type: ACTIVE SS
Sent T 1: DEPT OF CORR DIV OF

entence Type 1: PRISONS
Sentence Type 2: PROBATION REVOCATION
Minimum Term: 8 MONTHS Maximum Term: 10 MONTHS

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) O]f)f:?:e Type Sent(e:?:::%t’g:alty

CONCURRENT TO SENTENCE " LARCENY
NUMBER BB-001 03000769 (PRINCIPAL) 12/21/2002 ||[FELON{|CLASS H

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1 ’7DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



Offender Data Screen

Page 4 of 10

Incarceration Record for Sentence Number: BB-004

Commitment Type:
Conviction Date:

Service Status:

Projected Release
Date:

Punishment Type:
Sentence Type 1:
Sentence Type 2:

| Minimum Term:

Actual Release Date:

INMATE
04/30/1999
EXPIRED
09/15/2004

09/15/2004
ACTIVE SS

DEPT OF CORR DIV OF
PRISONS

PROBATION REVOCATION
8 MONTHS

Commitment

Docket# Offense (Qualifier)

Offense Type

County of

Conviction: GUILFORD

Sentence Begin Date: 01/26/2004

10
MONTHS

Maximum Term:

Sentencing Penalty

Date Class Code

NUMBER BB-001

CONCURRENT TO SENTENCE

B & E WITC FELONY

97023715\ pRINCIPAL)

02/14/1997 |[FELONJ|CLASS H

=

Incarceration Record for Sentence Number: BB-005

Commitment Type:
Conviction Date:

Service Status:
Projected Release

Date:

Punishment Type:
Sentence Type 1:
Sentence Type 2:

Minimum Term:

Actual Release Date:

INMATE
04/30/1999
EXPIRED
09/15/2004

09/15/2004
ACTIVE SS

DEPT OF CORR DIV OF
PRISONS

PROBATION REVOCATION
8 MONTHS

County of

Conviction: GUILFORD

Sentence Begin Date: 01/26/2004

10

Maximum Term: MONTHS

Commiiment

Docket# Offense (Qualifier)

Offense
Date

Sentencing Penalty

Type Class Code

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend17DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004

1T ]
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Offender Data Screen Page 5 of 10

|B & E WITC FELONY

CONCURRENT TO SENTENCE
l ”9702371 1||(PRINCIP AL) ”01/20/ 1997 NFELON“CLASS H

NUMBER BB-001

r Incarceration Record for Sentence Number: BB-006
Commitment Type: INMATE

Conviction Date: 04/30/1999 County of GUILFORD
Conviction:

Service Status: EXPIRED

g; ‘:i‘f"ted Release 5157004 Sentence Begin Date: 01/26/2004

Actual Release Date:  09/15/2004
Punishment Type: ACTIVE SS

DEPT OF CORR DIV OF
PRISONS

Sentence Type 2: PROBATION REVOCATION

Sentence Type 1:

10
MONTHS

Minimum Term: 8 MONTHS Maximum Term:

Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Date Type Class Code

CONCURRENT TO SENTENCE
NUMBER BB-001

B & E WITC FELONY

97023700 bR INCIPAL)

02/04/1997 ||[FELON|(CLASS H

| Incarceration Record for Sentence Number: BB-007 l

Commitment Type: INMATE
e . ,, County of NEW
Conviction Date: 03/18/2004 Conviction: HANOVER
Service Status: EXPIRED
Projected Release 07/26/2004 Sentence Begin 03/18/2004
Date: Date:
Actual Release Date: 07/26/2004
Punishment Type: ACTIVE SS
DEPT OF CORR DIV OF
Sentence Type 1: PRISONS
Minimum Term: Maximum Term: 5 MONTHS
Commitment Docket# Offense (Qualifier) Olf)f::zse Type Sent(e:xll:si:g(;:z;:alty
] 1 A7 1T

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1 ’7DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



Offender Data Screen Page 6 of 10

ASSAULT ON FEMALE
(PRINCIPAL)

CONCURRENT TO
SENTENCE NUMBER BB-001

CLASS Al

”08/ 12/2003 HMISD" MISDEMEANOR SS

v

Incarceration Record for Sentence Number: BA-001

Commitment Type: INMATE

Conviction Date: 04/30/1999 County of Conviction: GUILFORD
Service Status: EXPIRED

Projected Release Date: 10/07/2002 Sentence Begin Date: 04/15/2002
Actual Release Date:  07/18/2002

J| Punishment Type: DWI

Sentence Type 1: DEPT OF CORR DIV OF PRISONS

Sentence Type 2: PROBATION REVOCATION

Sentence Type 3: REGULAR PAROLE

Minimum Term: Maximum Term: 1 YEAR
Parole Begin Date: 07/18/2002 Parole End Date: 07/18/2002

ICommitment IrDocket# Ir Offense (Qualifier) || Offense Date " Type ” Sentencing Penalty Class Code l
[INITIAL  |[97079416 |[DWI LEVEL 2 (PRINCIPAL) |[11/21/1997 _||MISD. |[NON CLASS CODE |

r Incarceration Record for Sentence Number: BA-002

Commitment Type: INMATE

Conviction Date: 04/30/1999 County of Conviction: GUILFORD
Service Status: EXPIRED v
Projected Release Date: 04/23/2002 Sentence Begin Date: 04/15/2002
Actual Release Date: ~ 04/23/2002

Punishment Type: DWI

Sentence Type 1: DEPT OF CORR DIV OF PRISONS

Sentence Type 2: PROBATION REVOCATION

Minimum Term: Maximum Term: 1 MONTH

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Olf)fzfje Type Se“té’;‘:s‘:%l; g:a"y

CONCURRENT TO SENTENCE DWI1 LEVEL 4
NUMBER BA-001 97076136 (PRINCIPAL) 10/25/1997 ||MISD.{[NON CLASS CODE

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend 1 ?DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



Offender Data Screen Page 7 of 10

r Supervision Record for Sentence Number: 08-001

Commitment
Type:

Conviction Date:  10/01/2003

PROBATION/PAROLE

County of NEW
Conviction: HANOVER

Punishment Type: INTERMEDIATE SS
Sentence Type 1: PROBATION
Sentence Type 2: SUSPENDED SENTENCE

DEPT OF CORR DIV OF
PRISONS

Sentence Type 3:

Offense (Qualifier) Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# Date Type Class Code

CONCURRENT TO 03000769 POSSESSING STOLEN

SENTENCE NUMBER 07-001 GOODS (PRINCIPAL) 12/14/2002 |[FELON|ICLASS H

Supervision Record for Sentence Number: 07-001 ‘

Commitment
Type:

PROBATION/PAROLE

Conviction Date:  10/01/2003 County of N NOVER
Punishment Type: INTERMEDIATE SS

Sentence Type 1: PROBATION

Sentence Type 2: SUSPENDED SENTENCE

Sent Tvoe 3: DEPT OF CORR DIV OF
| Sentence Type 3: 5o 1N g

Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Date Type Class Code

CONCURRENT TO SENTENCE 03000769 LARCENY

NUMBER 06-001 (PRINCIPAL) 12/14/2002 [[FELON||ICLASS H

|_— Supervision Record for Sentence Number: 06-001

Commitment Type: PROBATION/PAROLE

Conviction Date:  04/30/1999 County of Conviction: GUILFORD
Punishment Type: INTERMEDIATE SS

Sentence Type 1: ~PROBATION

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1 ’7DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004
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Sentence Type 2: SPECIAL PROBATION (SPLIT)
Sentence Type 3: COUNTY JAIL

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) O]i;'::l:e Type | Semgl‘:si:%l(: s:‘a“}’
CONCURRENT TO SENTENCE B & E (FEL/MISD)
NUMBER 05-001 97023715 (PRINCIPAL) 02/04/1997 ||[FELON|{CLASS H

Supervision Record for Sentence Number: 05-001

Commitment Type: PROBATION/PAROLE
Conviction Date:  04/30/1999 County of Conviction: GUILFORD
Punishment Type: INTERMEDIATE SS

Sentence Type 1: PROBATION
Sentence Type 2: SPECIAL PROBATION (SPLIT)
Sentence Type 3: COUNTY JAIL

Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Date Class Code

CONCURRENT TO SENTENCE
NUMBER 04-001

B & E (FEL/MISD)

970237111l pRINCIPAL)

01/30/1997 CLASSH

| Supervision Record for Sentence Number: 04-001 I

Commitment Type: PROBATION/PAROLE

Conviction Date:  04/30/1999 County of Conviction: GUILFORD
Punishment Type: INTERMEDIATE SS

Sentence Type 1: PROBATION

Sentence Type 2: SPECIAL PROBATION (SPLIT)

Sentence Type 3: COUNTY JAIL

Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Date Type Class Code

B & E (FEL/MISD)
(PRINCIPAL)

CONCURRENT TO SENTENCE
NUMBER 03-001

97023700 02/04/1997 ||[FELON||CLASS H

| Supervision Record for Sentence Number: 03-001 |

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1 ’DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



Offender Data Screen Page 9 of 10

Commitment Type: PROBATION/PAROLE

Conviction Date:  04/30/1999 County of Cenviction: GUILFORD
Punishment Type: DWI

Sentence Type 1: PROBATION

Sentence Type 2:  SPECIAL PROBATION (SPLIT)

Sentence Type 3: COUNTY JAIL

Offense Sentencing Penalty

Commitment Docket# || Offense (Qualifier) Date Class Code

CONCURRENT TO SENTENCE 97079146 DWI LEVEL 2

NUMBER 02-001 (PRINCIPAL) 11/21/1997 NON CLASS CODE

r Supervision Record for Sentence Number: (02-001

Commitment Type: PROBATION/PAROLE

Conviction Date:  04/30/1999 County of Conviction: GUILFORD
Punishment Type: DWI

Sentence Type 1: PROBATION

Sentence Type 2: SUSPENDED SENTENCE

Sentence Type 3: COUNTY JAIL

[Commitmenﬂﬁ)ocket# ” Offense (Qualifier) ” Offense Date “ Type “ Sentencing Penalty Class Code I
INITIAL  |[97076136 |[DWI LEVEL 4 (PRINCIPAL) |[10/25/1997 ||MISD. [NON CLASS CODE B

l Supervision Record for Sentence Number: 01-001 I

Commitment Type: PROBATION/PAROLE

Conviction Date: 03/22/1993 County of Conviction: OTHER
Punishment Type: NON-N.C. OFF.

Sentence Type 1: PROBATION

Sentence Type 2: SUSPENDED SENTENCE

Sentence Type 3: INTERSTATE COMPACT

Interstate Compact State: CALIFORNIA

Note: For the most recent information on the status of the offender's record, check with the state of
conviction.

Offense Sentencing Penalty Class

Commitment|| Docket# Offense (Qualifier) Date Type Code

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1 2DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004
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[lerINCIPAL)

| Back |

Disclaimer
Every effort has been made to report accurate and complete information. Any questions concerning the
accuracy of this information should be submitted, in writing, to the North Carolina Department of
Correction, c/o Public Information Office, MSC 4202, Raleigh, NC 27699-4202. Any misuse of this
information is strictly prohibited and violators are subject to prosecution.

This page has been accessed 13,998,255 times since 05/06/2003.

[ NC DOC Home Page  Main Menu |
©2002 North Carolina Department of Correction. Revision: 1.19
All rights reserved. Send comments to webmaster@doc.state.nc.us

http://webapps6.doc.state.nc.us/apps/offender/offend1 ’DOCNUM=0302131&SENTENCE... 9/22/2004



STATE OF NORTH CAROLINA
(\3 W \‘Cor\d County InThe gz;i;ag_%gug ka Justice

IN THE MATTER OF:
Name And Address

CRIMINAL RECORD CHECK

(RD‘O,U‘“— HO”"OM‘ N iQ}\DlS Hecords Check From This Datg To Present
Mo, 983

This is to certify that | have searched the indices to criminal actions in this office froth the date shown above to the
present to determine:

1 only the convictions and pending charges, if any,

Q the entire criminal record, if any,

which appear in the records under the name given above, and found:

O that no record was indexed by the name given above.

% the following excerpts from the public records indexed by the name given above.

The criminal records in this office are indexed solely by name and not by any other identifying characteristic. This
office cannot guarantee that the records listed herein belong to the individual for whom such record is sought.

Date Disposed

i . e/Se DOB h
File No Rac x Charge And Disposition

o[7[71 | Sex Atlached
4 \os s

Date Of Search -~ -

_3 &Cd‘m __

Signature %& 5 ” ‘

AOC-CR-314 WGputy csc [JAssistant CSC [Clerk Of Superior Court

Rev. 6/87 .
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!

{ Field Reference Card

li CARRBORO POLICE DEPARTMENT
i

i POLICE INFORMATION
! EMERGENCY ONLY
b9t 968-7709
| CASE REFERENCE NUMBER: A - \OYA0

—

i

, D

E OFFICER: _\ ~ e
i

i

PLEASE MAKE REFERENCE TO ANY QUESTIONS
CONCERNING YOUR CASE BY USING THE ABOVE NUMBER.

EXHIRiT( YL of 6

Greensbers ol Tefective.
Dovid Sizemone (336)433-7277
.0 Rop 23

Greanslore Y0, 2oy,



EXpIRITC Y2 of b
3E NO: 19970127779 GREENSBORO POLICE DEPARTMENT PAGE: 1
{ TIME: 1616 INVESTIGATIVE REPORT - PUBLIC COPY DATE: 11/18/2003
Case No.: 19970127779 DIV/SQUAD: CID/AUT Earliest Occ: 04/25/1997 2100

Off/Class: AUTOTH AUTO THEFT - OTHER MV Latest Occ: 04/26/1997 0800
Location: 1700 W LEE ST Reported: 04/29/1997 0953

Location:
Premises: BUSINESS LOT

ATTACKED

Prop Value: 6,000 Damage Value:
Extent: Type Inj:
Method: BY TAKING AND CARRYING AWAY.

PROPERTY DESCRIPTION

96 3 AXLE 18FT 18,000 TON TRAILER
SOLVABILITY

ridence Spe: NONE CALLED
‘nv Officer: 1144 D L HOLLIMAN

'ase Status: Ins Rpt: Y Warrant Adv: N Warrant Iss: N

ctim Pros?: Y Evidence: N Arrest: N Suspect ID: N Initial Stat: INA
NAME S ECTION
Role: VIC Viectim Code:
Name:
Race: Sex: Age: DOB:

HOME ADDRESS ----=-=-======-=========-=-=======1

itreet Addr:
'ity/St/Zip:
BUSTNESS ADDRESS ------------=-=--=-=-====-=-=-=--1

.—-._.._—______._-.—_....._——___.___.....

Bus. Name: LYLES BUILDING MATERIAL

itreet Addr: 1700 W LEE ST

'ity/St/Zip: GREENSBORO NC 27403
END OF REPORT

NOTE 2 There & tL w;:mc\ ?D\xuz, Vc?orA oSl %C+iue,
David Sizemere (33C)4R-121 @'EDTON.C.) Caun '\DPwic\e_ a
Cac VM o -

Sf' number. T Ane econd @O\Cu; Fe,Po.Ft (st s\:\ow-\)
A M:QC %bﬁi CDV\‘Q‘,‘SSE,A +o Me Sizemere \/\e, amA
QOBQ’F{' Nicholes SJYD{{, Xne ’-{"rcu(e,r, \,Jl:f /Praa.c_cﬂi"or
?ﬂJ\:‘S\’\ g—“(“ e~ USlA -<\'o \SSUe. oo M{'FQT’\T &J\A M(\a

’\’\AQSQ, ”@w@[&.




Presorted

MARTIN & MARTIN

First Class Mail
AUCTIONEERS, INC. U.S. Postage
B (864) 947 7588 Eaeeorgs‘w :‘ W"mnmpm'sgc,af $95. NCAL 2610 PAID
W (864)947- - d Eugene, Oregon

Permit No. 305

Address Service Requested

EXHIBIT( YU of &,

IH’I'}HIII’I'IIll”””“ll“lllllI’IIIHJlll]llllll!lll,l”

. HBLMFBRZ# soxpUTOx KK xxxx3I-DIGIT 273

HHOROD1 ZZ9# L{——— EXPRESS HUMEER

MORIMA ELEC. MECH COMPAMY

201 H GEEEMSBORD ST

CARRBORO HC 27510—-1803

FOR FASTER REGISTRATION, BRING THIS BROCHURE WITH YOU!!!
" IRECTIONS L ' ;

. _ FROM CHARLOTTE, NC: Take 1-85 North to Exit 1768
.91 9) 477 6107 (Duke Street). Follow it north to the sixth light, turn right

onto Horton Road. Go under the next light. You are now
on Denfield Street. Follow to the end of Denfield Street
through the gate to Auction Site.

FROM RICHMOND, VA: Take |-85 South to Exit 176B
(Duke Street).' Go north to the fifth light, turn right onto
; = Horton Road. Go under the next light,.You-are now on
;013 Denfield Street, Durham, North Carolina 4 . Denfield Street. Go to the énd of thé foad through the'gate

lello L. Teer (Durham Quarry) _fothe Auction Site. ., ... . v

= FE: e

k]

B S

SEABRY G/ 7 5

August 17, 9:00 A.M. to 5:00 P.M.

R e hgi;:ér RS

esday,

-ayment in full on auction day by cash, cashier’s check or certified funds.
payment is made by personal or company check, you MUST have a current
stter to Marlin & Martin Auctioneers, Inc., guaranteeing payment of check.
ample letter of guarantee: "Mr. is a customer in good standing of
ur bank. We will guarantee payment of checks written on his account
umber ___ up to (specify amount) doliars for purchases at your auction on
ugust 18, 1999." Al titles will be mailed ten banking days after the Auction.

All sales subject to North Carolina tax laws.

-9131577
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And Mr. Nicholes, do you know Theodore Kimble?

Yes, I do.

How do you know Theodore Kimble?

He was my employer at Lyles Building Materials.
Would you keep your voice up when you speak, please.
Yes, sir.

When did you start to work for Ted Kimble?

o0 O 0O w00 P O

I believe it was September. It was in correlation to
me starting with school.

Q And this was subsequent to the death of Patricia

Kimble?
A Yes.
0 In addition to working with him -- or describe your

duties at your place of employment, Lyles.

A Stacking of lumber, building dog houses, storage
buildings, assisting customers with loading of lumber,
shingles, building materials, etc.

0] And how long did you work at Lyles for Ted Kimble?

A I worked there from the beginning of September, till
April 1, 1997.

Q So September of ’96 through April of ’977

A Yes, sir.
0 And were you a full-time employee?
A No, I was not. I was a part-time employee. I was --

one of the reasons I worked there, Ted had given me the
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opportunity to be able to come and work in between classes.
I was in my last semester at UNCG. And it was, you know,
within two blocks of the school, so I could come up there
and work.

0 Now, did there come a time when your relationship with
Theodore Kimble went on to other matters?

A Yes, there was.

o] Would you briefly describe that for the ladies and
gentlemen of the jury.

A We just -- we became closer and confided in each other
certain things that had happened in our lives. And we began
stealing lumber and materials from job sites.

o] And when this lumber -- how was this lumber or
materials from job sites stolen?

A It was loaded up into trailers and trucks and vans of
-- that were Ted’s.

Q And who participated in that?

A Myself, Ted and Patrick Pardee.

(o} And was Pardee with you on all these occasions or some
of them?
A No, sir, he was -- just some of them. There’s some

where we were all together, some maybe where they were all
together, some where Ted was alone.
o] What was -- what happened to the building materials and

lumber that was stolen?
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A A lot of the building materials were resold on the
premises. Others, there was a storage trailer across the
street that was rented by Ted, and he had had the blueprints
for a home that he was going to build, and was taking the
materials in order to build a home. He was filling up the

trailer with the materials he needed.

0 Were there any of the materials that were sold from
Lyles?

A That were stolen that were resold?

Q Yes.

A Yes, sir.

Q And as a result of your conduct, you have been charged;

is that correct?
A Yes, I have.
Q And you’ve been charged with multiple counts of
breaking and entry and larceny; is that correct?
A Yes, 28, 30.
(Mr. Panosh showed an exhibit to Mr. Lloyd.)
Q And did there come a time when you reached an agreement
with the State of North Carolina?
A Yes.

MR. PANOSH: May I approach the witness?

THE COURT: You may.

I show you Number 115. Would you look at that, please.

A Yes.
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o) What is 115? First of all, do you recognize your
signature on the second page?

A Yes, I do.

Is 115 an agreement to testify in this case?

Yes, it is.

And did you have an attorney to prepare that agreement?

B 0 P O

Yes, I did.
MR. PANOSH: Your Honor, we’d seek to introduce
into evidence 115.
THE COURT: The Court’ll allow the introduction of
Exhibit 115.
0 what is the date of that agreement?
A April 18, 1997.
0 on April the 18th and subsequent to that date, did you
-- were you interviewed by officers of the Guilford County

Sheriff’s Department?

A Yes, I was.

o] And also the State Bureau of Investigation?

A Yes.

0 And did you give them information pertaining to the

theft that you were involved in?

A Yes, I did.

Q In the course of the time that you knew Theodore
Kimble, did there come a time when you became aware of the

fact that his wife had been killed?
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A Yes.

Q Wwould you explain that to the jury.

A As Ted and I during this theft ring, I guess, for lack
of better words, we became very close. We were with each
other from, you know, 7:00 o’clock at night until 3:00,
4:00, 5:00 in the morning sometimes. He would say that he
was spending the night at Patrick’s, tell his parents that,
and then we’d really all be out at night. We -- I guess we
got to a point where we had confided enough, and I'm -- I
mean, I’ve done a lot of things that I’m not really proud
of. 1I’ve made some mistakes. But we began to get to a
point where Ted really confided in me and I guess began to
trust me or needed someone to talk to.

And October -- my birthday is October 8, so I can
recollect the day pretty well, the -- it was near the
anniversary of Patricia’s death, and the news crews came
around. And that was the first time I learned of it, was
about a month after I started working there. And as the
months progressed, when we got closer, more towards
November, December, I was interested and heard more about
it, and had asked questions, just for my own well-being, and
1’d become close with Ted. And I hindered him and asked him
a lot of questions. And at first, you know, "I have an
alibi. No, I didn’t," and --

MR. LLOYD: Well, object for the record, Your
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Honor, as to what Ted Kimble said on those occasions.

THE COURT: Objection’s overruled.

Again, members of the jury, fhe Court would
caution and admonish you that you should not -- that this
evidence is being offered for the purpose of statements that
Ted Kimble may have made. They may not be considered
against Ronnie Kimble, unless you find that he was part of a
conspiracy and was a co-conspirator with Ted Kimble, and
only under those circumstances or under that finding by you
beyond a reasonable doubt there was a conspiracy would they
be admissible and be considered against this defendant,
Ronnie Kimble.

Proceed.

A The evening in particular, it was actually late
evening, night, Ted and I were in his white box truck,
heading out to a job site, to get some materials. And I
flat out asked him "Did you have anything to do with -- or
did you kill Patricia, or kill your wife?" And he said no.
And then I asked if he had anything to do with it, and he
said yes, he did. And it’s -- a lot happened that night, as
far as that, but he said yes, he did. He -- I continued to
ask questions, and he kind of danced around it, but said,
you know, "Ask me no questions and I’1ll tell you no lies."
and I continued to ask. And then I was threatened to be

quiet about it, and I would be killed if I ever said
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anything.

He then began to -- he was very upset and hysterical
and crying, saying I didn’t understand, and went on to a 20-
minute discussion on Ted as a child. His father drank a
lot, and that’s one reason he didn’t want me to drink -- me
to drink at all. His father drank a lot and would hit him
and his brother and his mom. And told me, you know, the
stbries like that. And then it just kind of ended.
Q In the course of discussing the situation, did you ever
make reference to the life insurance policy?
A Yes, we had -- we had discussed it.
Q What did he tell you?
A He -- in regards to the insurance policy, he said
something to the effect of, that he was mad because he
wasn’t getting any money, because she hadn’t taken a
physical.
0 Did he ever discuss or make reference to the life
insurance application?
A In reference to, he had forged an application
signature.
Q what do you mean?
A He had signed his wife’s name.
0 When you said he threatened you, specifically what did
he say?

A specifically, he told me that if I ever went and told
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everyone, that he would kill me, and that I should know that
he could get away with it.

Q what did he say about that?

A He just -- I mean, if -- he just told me -- I mean, he
could -- he’d get away with it. If the law hadn’t caught
him now,vyou know, they’re obviously not going to come after
him. It was a good year later.

o) puring the period of time that you were with him, did
you ever see him carrying a gun?

A At all times. He carried either a Glock pistol, or he
had a small, I believe it was a .25-caliber that he would
carry. One of the two were with him I’d say 90 percent of
the time. Whenever we went out at night or anything like
that, he carried it.

0 Did he make any statements to you in reference to law
enforcment’s ability to apprehend him?

A He said that they couldn’t. If they had anything on
him, that they would have picked him up already.

Q Did he make any statements to you in reference to what,
if anything, was taken at the time of her death?

A He had -- he had talked about, this was in the same --
along the same conversation as how stupid the law was, that
they had -- no one even realized that stuff that was put
down as stolen was never even taken.'

o] Did you know James Ogburn?
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A Yes.

o] Who is James Ogburn?

A James Ogburn is another one of Ted’s employees, my
coworker.

Q Did you discuss this matter with James Ogburn?

A Yes, I did.
Q Did he make any statements to you about keeping your

mouth shut?

A Is that Ted Kimble you’re --

o] Yes.

A -- referring to? Yes.

0 what did he say?

A I was -- again, I was told to keep my mouth shut, or I
was -- my life was threatened.

Q When you say your life was threatened, what do you
mean?

A That he would kill me. And it was on -- it was on
several occasions, and that was in -- you know, in

correlation with always having the gun around.

Q Besides the gun, did he have any other objects that he
showed you?

A A silencer, miscellaneous rifles, I mean, several guns,
rifles, his Glock, the small gun, the silencer, small
explosives and whatnot.

o] In your presence, did he make threats toward any other
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person?
A Mr. Church.

0] Who’s that?

A Jim Church sitting next to you, the investigating
officer.

Q Detective Church?

A Yes, Detective Church.

o] What, if anything, did he say about Detective Church?
A It was -- when we are talking, it was -- Ted had told
me that Mr. Church was following him around everywhere,
going around, talking bad about him, had gone to his
girlfriend’s house, who was Rhonda, and told her parents
that she was dating a murderer, and was very upset about it,

and said that if he kept it up, that he was going to kill

him.

Q He was going to do what?

A That he was going to kill Detective Church.

Q Now, on this occasion, when you got in trouble, was

this the first time that you’ve been involved in criminal

activity?

A No, it’s not.

Q Have you been convicted of other criminal matters?

A Yes, I have.

o] would you tell the jury about that, please.

A I have been convicted of, in california, knowledge of
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stolen property, and fighting in public. And here, in
Greensboro, solicitation to commit embezzlement, and I have

a larceny charge.

o] And all those are misdemeanors?

A Yes.

Q Now, have you ever been convicted of a felony?

A I have th been convicted of a felony.

0 Now, prior to reaching the information -- the agreement

that is State’s Exhibit Number 15 (sic), what have you done
in reference to law-enforcement officers, and specifically,
Detective Church?

A I’m not following.

Q Well, let me ask you this. Just read the State’s --

the agreement, please.

Av Starting with "That the defendant," or --
Q "The parties agree." The very first line, please.
A "The parties to this criminal action hereby stipulate

and agree to the following facts:

"That the defendant is charged with several counts of
breaking and entry and larceny, may be charged with related
offenses, which are also property crimes.

"That the defendant has offered and agreed to testify
in regard to the death of Patricia Kimble and to the
involvement of Theodore Kimble in various crimes related to

breaking and entry and larcenies. That the defendant has
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been interviewed by his attorney and stated that he has
information to offer in these cases, and that said
information directly points to the guilt of Theodore Kimble,
Ronnie Kimble or Patrick Pardee and is direct and personal
knowledge of the type that North Carolina can use in its
prosecution of Theodore Kimble, Ronnie Kimble or Patrick
Pardee.

"Based upon the aforegoing facts, the State of North
carolina hereby agrees that in the event that the defendant,
Robert H. Nicholes, agrees to cooperate with officers of the
Guilford County Sheriff’s Department and the Greensboro
Police Department and testifies, if called upon, in a
truthful manner, consistent with previous statements to the
Guilford County Sheriff’s Department and the Greensboro
pPolice Department, the State of North Carolina will
recommend that he receive a probationary sentence.

"In return, the defendant agrees, Robert H. Nicholes,
that he will voluntarily appear and testify in any trial
related to the death of Patricia Kimble.

"That he will voluntarily appear and testify in any
trial related to the breaking and entry and larceny crimes
involving Theodore Kimble or Patrick Roy Pardee.

"That said testimony shall be truthful, complete, and
not inconsistent with prior statements of the defendant to

the Greensboro Police Department.
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"The defendant, Robert H. Nicholes, understands that if
he fails to cooperate as set forth in his (sic) agreement by
(sic) the State of North Carolina shall have the option of
moving to set aside this plea agreement and prosecute the
defendant to the fullest extent allowed by the law. That
the defendant consents and agrees that the State of North
carolina shall have the right to move to set aside his plea
agreement and sentence, in the event that the defendant
willfully fails to comply with this agreement.

"Further, the defendant, Robert H. Nicholes, agrees to
take a polygraph or participate in other law-enforcement
activities designed to corroborate his testimony.

"The defendant, Robert H. Nicholes, understands that he
must be totally truthful in his cooperation with the State
of North Carolina, that if the defendant, Robert H.
Nicholes, lies or intentionally omits or mistates the facts
of the death of Patricia Kimble, or his knowledge of the
facts leading up to the death of Patricia Kimble, or if he
refuses to testify or intentionally submits false testimony,
the State of North Carolina will not be bound by this
agreement, and that the State of North Carolina will use his
statements to prosecute him to the fullest extent of the
law.

"The defendant understands that this agreement is

limited to property crimes, and that if in the course of the




10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

1040

investigation, it is determined that he has participated as
a principal or an accessory in any crime against a person,
this agreement does not protect the defendant from
prosecution for that crime against a person. Further, if in
the course of the investigation it is determined that he has
participated as a principal or an accessory in any crime
against a person, his statements and any information gained
or uncovered as a result of this (sic) statement can be used
to prosecute him to the fullest extent of the law.

"Further, this agreement only binds the District
Attorney’s Office of Guiford County and is not intended to
pind or affect or hinder the decision of any other
prosecutorial agency, state or federal, to indict and
prosecute the defendant, Robert H. Nicholes, and that this
agreement does not prohibit said prosecution.

wThis 18th day of April, 1997," and signed --

0 Now --
A Yes.
o] —- in there, it’s made reference to your cooperation

with the Greensboro Police Department. What was that in
regard to?

A The Greensboro Police Department in regards to the
materials that were taken.

0 Did some of those offenses occur in the city of

Greensboro?
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A Yes.
Q As a result of that, did you meet with Detective Kasey
of the Greensboro Police Department?

A Yes, I did.

o] And did you show her the locations?

A I did.

Q As a result of your efforts, was there certain property
recovered?

A Yes, there was a lot of it recovered.

MR. PANOSH: No further questions.

THE COURT: You may cross-examine the witness.

MR. LLOYD: Thank you, Your Honor.
CROSS-EXAMINATION by MR. LLOYD:
Q Now, Mr. Pardee --

THE COURT: Mr. Nicholes.
o] Excuse me. Mr. Nicholes. You’ve just gone over the
deal that you and your attorney worked out with the State of

North Carolina, in exchange for your testimony; is that

correct?
A Yes.
Q And basically -- Well, let me ask you this, Mr. Pardee

(sic). You were charged with how many counts of theft or
larceny or breaking or entering? How many felonies as a
result of the theft conspiracy ring involving you and Ted

Kimble and Patrick Pardee?
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To my count, it’s 25 total.
25?

19 B&E, six larceny.

(o N I o B

All right. And had you not -- and those are all felony
charges, are they not?

A Those are felony charges.

Q All right. And had you not worked out a deal, you were
aware that those are all Class H felonies and you could have
gotten at least, depending on your record, but assuming the
very best, that none of your record came in, you could have
gotten at least five to six months for each one of those
felonies, could you not?

A Yes, I could have.

0 And if you had been convicted of all 28 of them or
however many it was, the judge could have given you six
months on each one, to run consecutively, one after another?
A Yes, sir.

Q So, conservatively, Mr. Nicholes, you were facing
possibility of some 14 years in prison for your actions in

the theft ring with Ted Kimble and Patrick Pardee, were you

not?

A It was a possibility.

0 All right. And you talked to your lawyer?

A Yes.

0 All right. And you and your lawyer negotiated this




.
~

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

1043

deal, the one you’ve just referred to, with the State of
North Carolina, didn’t you?

A Yes.

o] All right. And the fact of the matter is, Mr. Pardee
-—- Mr. Nicholes. Excuse me. I apologize. -- Mr.
Nicholes, that if Mr. Panosh is satisfied with your
testimony, you will get probation in these offenses, and you
will not serve one single day of time; is that correct?

A According to the agreement, that is correct.

Q All right. And in terms of the agreement and what you
must do, you have to testify consistent with your previous
statements; is that correct?

A Correct.

0 And that’s set out in the agreement as you read, that
if you’re called upon to testify, you must testify
consistent with your earlier statements?

A Correct.

0 Now, when you were arrested in this case, Mr. Nicholes,
did you post a bond?

A I don'’t recall.

Q All right. Well, let me ask you this, Mr. Nicholes.
You’re not in jail awaiting trial or the disposition of
these 28 felonies that you’ve referred to earlier, are you?
A No, I’m not.

0 All right. So you’re out of jail?
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A Yes.

Q All right. So at some point, you were arrested; is

that right?

A Yes.
0 And how long did you spend in jail, before you were
released?

A I didn’t spend any time.

Q You did not spend any time?
A No, sir.
Q So was that because the magiétrate didn’t set a bond in

your case, even though you were charged with 28 felonies?

A No. I believe the agreement came with -- the original
charge was three felonies, and I agreed to tell everything I
knew. It didn’t go in the order you’re referring to.

0] All right.

A I was charged with three, and then I admitted to the
rest of it and everything else I knew, because until Ted was
put in jail, I didn’t have a chance.

0 So you actually worked out your deal before you were
even arrested; is that right?

A No. I had -- I had told additional -- had told
additional -- yeah, I’d agreed to disclose information that
I knew before I’d actual}y signed an agreement. And that
was stuff I had discussed with Detective Church.

Q All right. So you talked to Detective Church about
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that; is that right?

A Yes, it is.

Q And he assured you that if you told him what he wanted
to hear, you wouldn’t spend any time in jail, you wouldn’t
be arrested on this charge?

A That’s not true. I did not -- I was not offered any
agreement in regards to me not serving any time until I had
talked to Mr. Panosh.

Q All right. Wwell, Detective Church told you that he’d
help you out, didn’t he?

A Yes.

Q All right. And he didn’t serve an arrest warrant on
you and take you across the street and bring you before the
magistrate at that time, before he took you over to talk to
Mr. Panosh, did he?

A No. It wasn’t his case.

Q Well, the police officers in charge of the case didn’t
serve a warrant on you and take you across the street to the
magistrate?

A Yes, they did.

Q All right. But you were not required to post a bond;
is that right?

A No, I wasn'’t.

Q All right. And Mr. Nicholes, isn’t it true that

Detective Church talked to the magistrate, in terms of your
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bond?

A I don’t know.

0 All right.

A I did not have much relation with Mr. Church.

Q But at any rate, you were not -- even though you were
arrested on three felonies --

A Uh-huh.

Q -- you were not put in jail, and you were not required
to post a bond at that time; is that right?

A No, I wasn’t. No, I wasn’t.

0 Now, you indicated earlier that -- Well, let me ask
you this, Mr. Nicholes. When you talked to Detective
Cchurch, did you have a lawyer at that time?

A No.

o) A1l right. So this was something that you and
Detective Church worked out; is that right?

A We didn’t work out anything. I told him what I knew.
0 Okay.

A I was in a situation where I couldn’t just come out and
announce this to the world.

Q All right. So you talked to Detective Church at that
time, and he told you that he would help you out; is that
right?

A It’s his job. Yes.

Q His job is not --
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A His job is --
0] -- to arrest people --

MR. PANOSH: We’d object to his arguing with the
witness, please.

THE COURT: Overruled. He’s clarifying his

answer.

o] Is his job not to arrest people and bring them to
justice?

A That was not his case. It was his job to find the

murderer of Patricia Kimble, and that’s what he was doing,

‘- s
v /)

through me.

Q All right. So even though this wasn’t his case, he
talked to you?

A Yes.

Q And he told you he’d help you, right?

A Yes. I came to them, though. It was before any of
this, before any of this. The 20-- the 25 additional
larcenies came because I told where the materials were. 1
didn’t want part of it anymore, as of Ted being arrested on
April 1. I came to the police. I’m the one that told them

what was going on. It was not --

Q Okay.
A -- vice versa.
0 So -- and Mr. Nicholes, the reason you came to the

police at this time and told them about the 28 -- to some 28
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break-ins and larcenies is because you were a good citizen?
A No. It was because Ted had been arrested, and I didn’t
have to worry about him killing me.
0 Well, Mr. Nicholes, if you had gone to Detective Church
prior to that time, and told him what you knew, don’t you
think that Detective Church would have offered you
protection at that time?

MR. PANOSH: Object to speculation.

THE COURT: Sustained to the form.

MR. LLOYD: All right.
0] Well, Detective Church would have offered you
protection at that time, wouldn’t he?
A I don’t know that. It had been a year, and there
hadn’t been an arrest. I’m not willing to risk my family’s
life or my life on speculation, whether Detective Church can
help me.
0 Well, you certainly could have gone to Detective Church
prior to that time and told him what you knew, and asked him
if he would offer you protection at that time, or if he
would arrest Ted Kimble and put him in jail, so you wouldn’t

have to worry about it; couldn’t you have done that, Mr.

Nicholes?
A I was in fear.
Q But you could have done that, you could have gone to

Detective Church. Were you worried that Detective Church
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was going to run to Ted Kimble and say that "Rob Nicholes is
ratting on you"? 1Is that what you were worried about, Mr.
Nicholes?
A Not at all. I feared for my life.
o] All right. But you certainly could have done that, and
asked Detective Church if he would offer you protection, or'
arrest Ted Kimble and put him in jail?

MR. PANOSH: Object. I believe he’s answered.

THE COURT: Overruled.

You may answer that.
A Not without knowing 100 percent that something would be
done. Like I said, I’m not willing to gamble my life on
that. I know what I knew. I know what was told to me. And
I wasn’t willing to go and risk my life on that. I was
threatened. I wasn’t going to do that.
0 Well, you certainly didn’t think that when you gave
that information to Detective Church, that he was going to
turn around and run to Ted Kimble and tell him that "Rob
Nicholes had given me this information," did you?
A No.
0 Now, you indicated on direct examination that you had
convictions in California for what you referred to as
knowledge of stolen property?
A Yes.

0 Is that basically, Mr. Nicholes, that you received




10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

1050

stolen property, knowing that it was stolen?

A Yes.

Q All right. And did you work out a deal on that case,
with the District Attorney’s Office there?

A No, sir. I served 90 days.

Q All right. Did you plead guilty to that charge --

A Yes, I did.

Q -- or did you --

A I’ve made mistakes, and I feel bad about it, but I tell
the truth.

Q Well, in connection with your 90-day plea, what I'm
asking you, Mr. Nicholes, is --

MR. PANOSH: We object.

B

. LLOYD: Well --

PANOSH: He’s answered --

3

THE COURT: Overruled.

MR. PANOSH: -- about his prior criminal history.

THE COURT: Finish your question, sir.

MR. LLOYD: Thank you, Your Honor.
Q In connection with this knowledge of stolen property
that you pled guilty to in california, my question to you,
Mr. Nicholes, you said you did a 90-day sentence upon a
guilty plea. State of california give you anything in
exchange for your guilty plea?

MR. PANOSH: We object.
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THE COURT: Overruled.
A No.
0 Were you represented by a lawyer in that case?
MR. PANOSH: We object. Details of this prior
conviction are not appropriate.
THE COURT: Overruled.
The question --
Did you have a lawyer in the California case?

Yes, I did.

o ® o >

All right. So is what you’re telling the members of
the jury is that your lawyer didn’t do anything fbr you,
that you just pled guilty and you got 90 days?

MR. PANOSH: Object, please.

THE COURT: Sustained.
(o] Mr. Nicholes, isn’t it a fact that that charge was
reduced from a felony charge to a misdemeanor charge?

MR. PANOSH: We object, please.

THE COURT: Overruled.

You may answer.
A I don’t remember what the original charge I was
arrested for was.
0 Well, you got something from the state of California,
in exchange for your guilty plea; your lawyer did something
for you in that case, didn’t he?

A I’m sure.
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Q All right.

A I was 19 years old.

Q All right.

A I mean, it’s hard to -- it was something to that

effect, when the actual charge or the actual situation
arose. It’s hard to remember. It’s, you know, going on
eight, nine years ago.
o] okay. And your lawyer got the charge reduced from a
felony down to a misdemeanor?

MR. PANOSH: Objection.

THE COURT: Overruled, if he knows.
I’ve answered that. Yeah, that’s his job.
All right. So that is in fact what happened?

It’s in fact what happened.

o o 0 P

All right. ©Now, this charge of solicitation to commit
embezzlement, was that here in Greensboro or was that in
california?
A That was here --
MR. PANOSH: We object.
A -- in Greensboro.
MR. PANOSH: Rule 609.
THE COURT: Overruled.
You can answer the question.
A That was here in Greensboro.

Q All right. Did you have a lawyer in that situation?
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A Yes, I did.

0 All right. And in that situation, Mr. Nicholes, did
you work out an agreement with the State of North Carolina?
A Yes, I did.

Q All right. And was that charge reduced from a felony
charge down to a misdemeanor charge?

A Yes, it was.

0 So, Mr. Nicholes, you’re well-versed in how to make
deals with the State, aren’t you?

A No. I’m well-versed on how to tell the truth, when
I’ve done something wrong. That’s what I’'m well-versed on.
It’s not being versed, it’s telling the truth. I said I’ve

made mistakes and I’m not proud of it --

Q well --
A -- but admit it and deal with it.
Q You certainly had this information for a considerable

period of time that you’ve testified to, haven’t you, Mr.
Nicholes?

A Not really. In the whole scheme of things, no, it’s
not a long time.

Q Well, you -- I believe you indicated to Mr. Panosh that
as far as the thefts were concerned, you got started in
December of 1996 --

A Yes.

Q -- is that right?
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A Uh-huh.
0 All right. And the thefts were ongoing through January

and February?

A Yes.

Q All right.

A That’s three months.

Q okay. So you had that knowledge at that time?

A Yes.

Q You could have come forward with that knowledge at that
time?

A Not when a man had told me he had had his wife killed,
and my life was threatened, no, I couldn’t. what don’t you
understand about that? I couldn’t. I was -- I was
threatened. My life was threatened. I had nowhere to go.
If he wasn’t arrested, what would make me think that what I
say is going to change anything? Nothing.

0 You could have gone to Detective Church or whoever was
the -- you found out was the lead investigator in the case.
You’d researched this case, didn’t you?

A Sure.

0 All right. You could have gone to the lead
investigator, which you knew to be Detective Church --

A Sure.

0 -- given him this information, and he could have

arrested Ted Kimble?
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A I didn’t know that, and it wasn’t worth -- I mean, it
wasn’t worth it to me to find out. The minute -- the
morning that Ted was arrested, I told everything that I knew
about everything, because I knew that I was covered. I
wasn’t going to risk my life. I’ve got two little girls and
a wife that I’ve got to protect, too.

0 In fact, Mr. Nicholes, you knew -- you had figured out
the system here, and you knew you could parlay information
to save your own skin --

A That’s not true.

0 -- as long as you told the authorities what they wanted
to hear; isn’t that right, Mr. Nicholes?

A That'’s not true. I came to them. Before I was offered
an agreement, I offered information. That was the whole
reason the truck and all the goods were found, was before I
signed anything on April 1. This agreement is April 18th.
Everything was taken care of before this agreement was even
signed, and that was when I knew I was going to probably

serve 10 years in jail.

Q So you knew early on that you were looking at a whole

A Sure.

Q —- armload of time here, didn’t you?

A Uh-huh. Sure did.

Q Now, Mr. Nicholes, going back to your activities in the
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theft ring, you -- what did you get out of the theft ring?
A A ruined life. I mean, look where I am.

Q Well, let me ask you this, Mr. Nicholes. Did you get
anything else out of it besides a ruined life, such as money
or goods or --

A I was compensated for my time. _

0 Well, what was your pay rate at Lyles Building Supply?
A $6.50 an hour.

Q Are you saying that Ted Kimble paid you at the rate of
$6.50 per hour when you went out on these theft excursions?
A I don’t recall what it was.

Q Well, you told investigators that the first time you
went out with Ted Kimble, that he paid you $3007

A Right. But if you also read the first time I went out,
I was told it was legitimate. Ted told me that we were
going up -- going to pick up materials that were his. He
called me at 3:00 in the morning, to go help him, when it
was snowing. That was before there was any knowledge that
any of these materials were stolen.

o] Okay. So your testimony is, the first time you went
out with Ted Kimble, that you thought it was legitimate?

A There was a number of times before I figured out what
was going on, yes.

0] All right. And Mr. Nicholes, Ted Kimble called you at

3:00 a.m.; is that right?




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

1057

A Approximately, yes.

Q All right. And he told you -- what did he tell you at
that time?

A Asked me to -- or asked -- said he needed some help and
to meet him at the shop.

0 okay. Did you not think it was a little odd that you
were meeting at 3:00 o’clock in the morning?

A sure. But at the time, he was my boss and he was my
friend.

Q Okay. And --

A Wasn’t an -- I mean, it wasn’t an odd request. Ted,
you know, liked people to do favors for him and help him
out. And he treated me well.

Q All right. Well, prior to this time, had he ever
called you up at 3:00 o’clock in the morning and asked you

to come down to the shop and help him out?

A No.

Q Was Patrick Pardee down at the shop at that -- on that
occasion?

A No.

Q All right. So it was just you and Ted?

A Yes.

Q And what did Ted -- when you got down to Lyles, what
did Ted say to you?

A I don’t remember exactly. Something to the effect, we
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needed to go pick up some doors and windows.

Q okay. Did you say something to Ted at that time about
the fact thaﬁ it was 3:00 o’clock in the morning, and you
thought that was a little bit odd time to go to be picking
up doors and windows?

No.

Didn’t say anything to him?

Huh-uh.

Did you in fact go and pick up doors and windows?

I drove there. I didn’t pick up anything.

All right.

0 ® 0 P 10 W

I had to actually study for a Spanish test that night,
while in the car, while we was up there.

Q Okay. So you just drove the truck?

A Yeah. I mean, I helped him -- what the situation was,
and I qguess I -- I mean, he went up there and had to take
out some screws and whatnot. I helped him load the windows
afterwards into the truck.

Q Okay.

A That’s what I was there for. He couldn’t carry them by
himself.

0 A1l right. So they were too heavy to be carried by
themselves?

A Sure. Right.

0 But before he got the windows to the truck, he had to
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remove some screws, to get the windows out of the house; is
that right?

A Uh-huh.

0 And what about the doors, Mr. Nicholes? Did he have to
remove any screws or any hinge pins or anything like that,
to get the doors?

A Yes.

Q All right. So, while you were studying for your
Spanish test real hard at that time, you noticed him moving
the -- removing the screws and the hinge pins?

A No. When I picked up the windows -- if you know
anything about windows, you have a replacement window and
you have windows with nailing fins. When we got them into

the car, they had obviously been nailed into the house.
Q Okay.
A and that’s how I know that. That’s what I do for a

living. I’m in home improvements.

0 Okay.

A I mean, I knew that. I was working at Lyles Building
Material.

(o] So you were well-versed in construction techniques, and

you knew all about installing windows and how to frame a
house basically --
A No.

Q -- and that sort of thing?




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

1060

A Well, well-versed isn’t it. 1It’s not -- doesn’t take
rocket science to know that a nail’s been put in a window

and whether it’s a brand new window from Home Depot.

Q Okay.
A That’s not being well-versed.
Q So you were sitting out in front of some residential

section. Where was this, Mr. Nicholes?

It’s off of Brassfield Street --

Okay.

-- Brassfield Road.

Was this near Bryan Boulevard?

Close to.

Okay. Was it an upscale residential section?

Yes.

o » o0 O »r 0 ¥

All right. And there were a number of houses under
construction in that section?

A Several.

(o) All right. And since you know about home improvements,
Mr. Nicholes, what would you estimate the value of these

doors and windows was?

A Several thousand dollars.

o] So they were expensive doors and windows --

A Uh-huh.

o] -- is that right? Did you guestion Ted Kimble about

the nails that had been removed?
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A No, not that night, I didn’t.

o] All right.

A He just said that it was -- that what had come up was,
on the first several occasions, you know, knowing builders
and whatnot. And there was some stuff, there was some
lumber that was legitimately acquired through these means.
Sometimes builders will purchase special-order items that
aren’t right or aren’t correct, and they’re already paid
for, they need to get the other items, so they would sell
them. And oftentimes, people would come in and sell, you
know, brand new windows to Ted. And, you know, there is --
I mean, at the time, I didn’t know anything, in regards to
anything different. I mean, there -- sure, there was new
windows, and people would bring in lumber that was left over
from a building site and whatnot to Lyles. That’s what
Lyles is about --

0 All right. Did you --

A -- selling materials.

Q I didn’t mean to cut you off, Mr. Nicholes. Do you
need to say anything more in your answer?

A No. I’m fine.

Q But had you ever been out to a residential site with
Ted Kimble, to pick up any building materials from a
residential site?

A Yes. We had -- we had picked up two-by-fours before,
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and had a billed receipt for them for that.

Q Was somebody present then?

A Yes. I mean, we had receipts and everything. And we
had showed Ted’s dad everything, because he was concerned

about it, at first.

Q So on those occasions, you went out to a residential

site, and Ted actually paid for the materials, he paid the

job superintendent or the foreman --

A Right.

Q -- whoever it was?

A Correct.

Q But on this occasion, Mr. Nicholes, this was at 3:00

o’clock in the morning; is that right?

A Approximately 3:00 o’clock in the morning, yes.

Q All right. And after you got these items loaded up in
the truck, Ted -- did Ted Kimble pay you the $300 when you
got back to Lyles, or did he pay you then?

A I don’t remember. It may have been within the next
couple days. I’m really --

All right.

-- not sure. I don’t recall.

And how long did that take, Mr. Nicholes?

What, to load the doors and windows.

(o TN I o B 2 ©

Yes, sir. Well, the whole thing, the trip from Lyles

and back to Lyles.
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A Three and a half, -four hours.
Q Okay. But if you’d gotten paid at your normal rate,
you would have gotten a little bit under $30; is that right?
A Correct.
o] Okay. Now, you said earlier that you did this several
times, before you realized that Ted Kimble was stealing
these items; is that right?
A I don’t remember the amount of times or anything like
that, but it was -- it was all in -- I mean, everything was
so where, you know, when we were out doing this stuff and we
became closer, and he was inviting, you know, my wife and
child and myself out to dinner and everything, just became
close, and then, you know, I was told about Patricia, and I
mean, everything just came into line at one time. I mean, I
feel I was manipulated. I feel that it was all set up to be
like this.
0 Well, do you feel like Ted Kimble tricked you, by
telling you that, when you went out that first time, and any
subsequent times, that this was a legitimate trip, where he
was just going to get some doors and windows that he’d
already paid you -- that he had already paid for?
A I don’t know what I was feeling at the time. I mean,
-- I mean, I don’t -- I don'’t know how to address that.

THE COURT: I hate to interrupt you at this point.

How much longer are you going to be with this witness?
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MR. LLOYD: Awhile, Your Honor.

THE COURT: You may step down, sir. You may step
down, Mr. Nicholes.

THE WITNESS: Me?

THE COURT: Yes.

(The witness left the witness stand.)

THE COURT: Members of the jury, we’ll take our
evening recess. You’ll need to be back in the morning at
9:30. Please report to the jury room. Again, remember your
jury responsibility sheets.

Have a nice evening. I’1ll see you in the morning.
(The jury left the courtroom at 5:03 p.m.)

THE COURT: Any other matters before the evening
recess?

MR. PANOSH: No.

MR. LLOYD: No, Your Honor.

THE COURT: 9:30 in the morning, sheriff.

(A recess was taken at 5:04 p.m., until 9:30 a.m. Tuesday,

August 18, 1998.)

* Kk * * %
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TUESDAY, AUGUST 18, 1998

(Court convened at 9:34 a.m. The defendant was present.
1the jury was not present.)

THE COURT: Any matters we need to take care of
before we bring the jury in?

MR. PANOSH: No, Your Honor.

MR. LLOYD: Your Honor, just briefly. 1In light of
Your Honor'’s ruling yesterday, Judge, we would simply ask,
the Court’s done this for us before, if we could just
interpose a line objection when the next witness -- I don’t
know that he’s going to be the next witness, but the one
that we talked about, Patrick Pardee, in the hearing, if we
could just interpose a line objection to the first objection
that we had.

THE COURT: The Court will allow that.

MR. LLOYD: Thank you, Your Honor.

THE COURT: Bring them in.

Mr. Nicholes, if you’ll return to the witness
stand, please, sir.
(The witness Robert H. Nicholes returned to the witness
stand.)
(The jury entered the courtroom at 9:36 a.m.)

THE COURT: 1I’m pleased to have the jury panel
back. I hope each of you had a nice evening and feeling

okay. Anyone on the jury panel experiencing any problems
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this morning that I should know about, if you’ll raise your
hand, I’1ll be glad to talk with you about that.
Okay. I believe -- you may continue with the
examination of the witness, cross-examination, Mr. Lloyd.
MR. LLOYD: Thank you, Your Honor.
ROBERT H. NICHOLES, having been previously duly sworn,
testified as follows during CONTINUED CROSS-EXAMINATION by
MR. LLOYD:
0 Now, Mr. Nicholes, you told us yesterday that the first
several trips, first several stealing trips that you went on
with Ted Kimble, where you were stealing building materials

from home sites --

A Yes, sir.

o) -- you thought those were legitimate excursions, didn’t
you?

A Better put, I wanted to believe they were legitimate.
Ted was a friend of mine and -- I mean, of course, 3:00

o’clock in the morning, it would cross my mind that maybe it
wasn’t legitimate. Ted was a friend. I mean, I -- my
better judgment, I knew it was wrong. I was there to -- for
the money. When he said $300, I was there for the money.

0 Well, I thought you told us yesterday, Mr. Nicholes,
that certainly with respect to that first trip, the one at
3:00 o’clock in the morning, you thought that was a

legitimate enterprise?
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A I thought it was -- it was legitimate. I mean, it
crossed my mind, but at first -- I mean, you believe in a
friend, you don’t know any different. You go with your
judgment at the time. Sure, it crossed my mind.

Q And you told investigators that the first several
occasions when you went with Ted to steal these building
materials, that you thought that those times were
legitimate; is that right?

A Wanted to believe they were legitimate, yes.

0] And you told investigators that you thought they were

legitimate?
A That I wanted to believe they were legitimate, yes, I
did.

Q When was the first time, Mr. Nicholes, that you
realized conclusively that these late-night excursions to
people’s homes, where you took windows and doors and other

building materials, were not legitimate?

A soon thereafter the first couple I believe -- I knew --
Q Now --
A -- that it was wrong.

0 I didn’t mean to cut you off. Are you through with
your answer?

A That’s okay.

Q Did Ted Kimble pay you the same way he had for the

first one at 3:00 a.m. in the morning?
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A No.

Q All right. Did he pay you in cash?

A Yes.

Q All right. When you say "No," did he just not pay you
A It was -- it was --

Q -- as much?

A Yes, sir, it was not as much.

Q Was that because what you were stealing was not as

valuable as the valuable doors and windows that you stole
that first time, at 3:00 a.m. in the morning?

A I’m not sure how he came up with his method of payment
Q All right.

A -- but it was not $300.

Q All right. But at any rate, you were satisfied with
that, were you not?

2\ Yes.

0 And at some point, Mr. Nicholes, Ted Kimble actually
wrote you checks from fhe business for the building
materials supplies that you had stolen; is that right?

A No, that’s not. He had written me checks for building
materials that we had stolen.

o) All right.

A It was not checks that I had -- it was -- when we are
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out and -- as I had said yesterday, when we were out going
to steal stuff, and he told me that he was responsible for
the death of Patricia, he told me that everything was there,
and if I ever went to the police, that I would be in
trouble, and that’s why the checks were there, to -- so he
would be able to pin it on me. He asked myself and my wife
to get the trailer in our name, so it could not come back to
him. He’s a very smart man. He was not stupid.

0 Well, Mr. Nicholes, did you get the trailer in your
name?

A No, I did not.

Q All right. But you accepted the checks, nevertheless?
A Yeah. That was included in my paychecks, for the most
part. There was -- then -- when you’re talking about
receiving checks, you’re maybe talking about one or two, and
usually, that was put right into my weekly pay at $6.50 an
hour. |

0 So you’re saying that Ted inflated your hours there at
the business, and included that in your paycheck, when he

paid you for these building supplies.

A Sometimes. There were checks that were given to me
that said "For building materials." And Ted had explained
that that was if anything ever came about, it was -- it was

-- he had the proof on paper that I brought him the building

materials.
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Q Okay. So on these checks that were separate from your
pay, that said "building materials," you accepted those
checks, didn’t you?

A Yes, I did.

Q And you cashed them and you negotiated them?

A Yes, I did.

0 A1l right. Even though you say that Ted Kimble'’s motive
in doing that was to get something on you; is that right?

A To help -- partially, yes. I mean, of course -- I
needed the money. I mean, I’ll be -- I needed the money. I
was a student. Ted had helped me out a lot. He was a
friend. But I had gotten into a situation where, you know,
when we became friends, that I just knew too much. And he
knew. I mean, the reason, you know, that I did this stuff,
I was -- that’s why I believe precisely why he told me
everything he did.

Q Now, Mr. Nicholes, prior to the 3:00 a.m. excursion,
when you and Ted stole the windows and doors, had you ever
sold any building materials --

No.

-- to Ted Kimble --

No.

-- before that time?

Huh-uh.

o »®» ©O »r» 0O ¥

Now, over the course of the time that you and Ted were
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involved in these thefts, this stealing, as you indicated
yesterday in your testimony, this is when this, as you
described it, closeness between you and Ted transpired; is
that right?

A That’s correct.

Q And as this closeness developed, it was at some point
when, after that closeness between you and Ted became
established, that Ted made this admission to you that you’ve
testified to in court yesterday; is that right?

A That is correct.

0 Now, how long had you known Ted before you got this
3:00 a.m. call and he came over and picked you up and you
went out on this first theft excursion?

A Approximately two and a half months.

Q All right.

A It was whenever the first snowfall was. That’s how I
remember. I don’t remember the date.

Q All right. So you -- do you recall telling
investigators that it was about three months after you’d
known him --

A Yeah. That would put --

Q -- that that occurred?

A -- it in the December --
0 All right.

A -- area.
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0 So that would have been sometime in December --
A Correct.
Q —- sometime before the first of the year? And the

stealing escalated with time; is that right?

A Yes.

Q And you told police that there were at least 20
occasions when you and Ted went out to steal, by yourselves;
is that right?

A Yes.

Q And that there were another, say, three to five times

when Patrick Pardee went with you two to steal?

A Correct.

Q Now, when was the first time that Patrick Pardee was
involved?

A I don’t recall.

Q well, with relation, starting with the 3:00 a.m. theft
as the first actual theft --

A Right.

Q -- involving you and Ted, can you pinpoint a time when
Patrick became involved after that?

A I really can’t, no.

Q Now, if you know, Mr. Nicholes, was Patrick Pardee and
Ted Kimble involved in stealing building materials before
you and Ted became involved in stealing building materials?

A I don’t believe so.
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Q And when you first -- when Patrick Pardee first became
a member of your conspiracy, what did you tell -- you and
Ted tell him was the purpose of going out late at night and
taking these building supplies from homes?

A I never discussed it with Patrick. They were -- they
had been best friends. Patrick just came along.

Q All right. So it was obvious to you that Patrick knew
exactly what you and Ted were doing; is that correct?

A Yes. |

Q A1l right. I mean, you were going out late at night.

Did you have the scanners operating at that time, Mr.

Nicholes?
A There were police scanners.
Q And the purpose of the scanners was, that one of you

would listen in on the scanners, to see if the police had
any report of a theft going on?

A That 1s correct.

0 And if they -- if you did hear something on the police
scanner concerning a theft in your area, then you would know
to leave; is that correct?

A Yes.

o] Now, you told police officers that you were basically a
reluctant participant in these thefts involving Ted; is that
right?

A As time went on, yes, I was reluctant.
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Q All right. And you told police officers that at times,
you told Ted that you would not participate --

A That is --

6] -- in the thefts?

A That is correct.

0 And that -- and you told police officers at that time
that Ted should -- told you you were going to participate?
A That is true.

Q And showed you his gun?

A Right. And came to my home at 3:00, 4:00, 4:30 in the
morning --

0 All right.

A -- several occasions.

0 And you were intimidated?

A Yes, I was intimidated.

0 And you were scared?

A I was very scared.

Q All right. And you went ahead and went on these theft

excursions because you were afraid of Ted; is that right?

A on -- I got out of what I could. I would -- there’s
many times when he’d call or come over and I’d hide, and my
wife would tell him I wasn’t there. But yes, I mean, I did
go on some, for fear. I mean, I had -- it was -- he was my
sole source of income. He was threatening me with, you

know, my life and my family’s well-being, because of the
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things I knew, because of the things he told me.

o] So basically, at this time, you were participating
almost solely Eecause you were afraid of Ted?

A As the time wgnt on, yes. And I mean, for the first
couple months, I’d done it for the money.

Q Now, Mr. Pardee (sic), during that period of time when
you say you participated, not for the money, but out of fear .
for Ted, did you look for another job at that time?

A Yes, I looked for other jobs. It’s -- I mean, I was
senior year, last semester. There were certain courses I
had to take, you know. Many employers are not going to hire
you for two hours in the morning and then three in the
afternoon. It was -- there was no way I could do it. Plus,
I was -- I was told that I could not leave.

Q Did you go to your parents, and tell them that you were
in a real bind, and that you only needed enough money to
finish up your last semester, and could they please help you
out?

A No, I didn’t.

Q But you could have, couldn’t you, Mr. Nicholes?

A Sure. But why involve even more people, is the way 1
was thinking. I mean, yeah, I was --— I was —- I waé scared,
I was frightened. I’m not going to bring in my -- the rest
of my family. I didn’t know what I was dealing with.

Q Well, Ted wouldn’t have known if you’d gone to your




o

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

1079

family, would he?

A Sure, if I come up with the money and quit. He told me
I was not going to quit, that I was staying there. I was
staying there. I mean, the man brought a Glock 19 to my
wedding reception. That’s how -- that’s how it was. That'’s
how the relationship was. And left it at my house. My
father made me return it to him that night. That was the
kind of situation I was in. This is my wedding reception,
and the man brings a gun to intimidate me, inside my home
and my parents’ home.

o] And this same man who brought the gun to intimidate
you, left the gun at your house; is that correct?

A Yes, he did, by accident.

Q All right. But you returned the gun to him; is that
correct?

A I returned it. My father told me it could not be at
our house.

Q Now, during the time that you worked for Ted Kimble,
you developed curiosity about his probable involvement in
his wife’s death; is that correct?

A Yes.

Q And you even went to the trouble of looking up old news
articles on the school’s computer; is that correct --

A Yes, I did.

Q -- Mr. Nicholes?
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I did that, I believe, the day after the anniversary.

A

o] All right. And you read those articles?

A Yes.

Q And you learned something about the facts( at least
what was known in the news articles, about -- surrounding

Patricia’s death; is that right?

A There -- in those articles, there wasn’t many facts,
because it was still part of a pending investigation. It
just said that she was shot and burned, and it looked 1like
an apparent, someone was trying to rob them. There weren’t
any details.

0 But at any rate, you started essentially badgering Ted,

about whether or not he had anything to do with his wife’s

death?

A Inquiring, yes.

0 all right. So you asked him on a number of occasions?
A A number of occasions.

0 And you told investigators that the response you got
from him was usually just no response at all; is that right?
No response, or he had an alibi.

All right. But you persisted?

Yes.

You kept asking him again and again?

To an extent, yes.

o ® 0 » © ¥

All right.
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A I mean, it wasn’t like daily 30 times, but yes --

Q All right.

A -- I kept on asking him.

Q And according to your testimony here yesterday, finally

one night, he basically admitted having involvement in his
wife’s death --

A Yes.

Q -- is that correct? And Mr. Nicholes, this was the

same man that you were very much afraid of; is that right?

A Yes.

Q This was the man that you were too afraid to even quit
your job?

A Yes.

Q Too afraid to turn him down on any of these stealing
excursions?

A I turned him down on some. I told you that. I did.

on most of them I went, though, yes. Yes, I was very

afraid.
Q All right. Too afraid to involve your parents?
A Correct.

Q Too afraid to even go to the police; is that right, Mr.

Nicholes?
A Yes.
Q Now, on some of these stealing excursions, Mr.

Nicholes, when you were with Ted, he spoke to you about your
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drinking; is that right?
A Not on the -- on the trips themselves, but he had
talked to me about going out and drinking, yes.
Q And basically, he didn’t approve of your drinking; is
that right?
A No, he did not.
Q All right.
A That was one thing he was -- he did not like drinking.
Q Now, Mr. Nicholes, at that time, did you have a
drinking problem?
A Not a drinking problem. I was a senior in college and
I would go out and drink, just like -- yes -- I mean, I
would not have a drinking problem, I went out and socially
drank, yes.
0 Well, have you been convicted of DWI?
A No.
Q A1l right. Had you been arrested for that?

MR. PANOSH: Object.

THE COURT: Overruled.

A Yes.
Q And had you been arrested more than once, Mr. Nicholes?
A At that time, no. Yes, I have been arrested more than

once for that.
Q and Mr. Nicholes, as a result of those DWI arrests,

have you had a substance abuse assessment?
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A No.

Q Do you feel like, Mr. Nicholes, that you have a
drinking problem?

A No.

0] That’s despite the fact that you had at least two
arrests for DWI; is that right?

A Two arrests, one dismissal.

Q All right. And was that dismissal as a result of your
cooperation in this case?

A No.

0 And have the police or prosecution or anyone made you
any promises concerning your other DWI arrests, in exchange
for your testimony here against Ted Kimble?

A No. 1I read yesterday on this, it clearly states that
it has nothing to do with anything else but the larcenies
and B&E’s with Ted Kimble. Everything else is not part of
this agreement.

Q Do you expect any help from the prosecution concerning
your DWI, even though it’s not stated on your written plea
agreement?

A Not at all.

) Did you talk to your lawyer concerning that?

A I don’t have a lawyer.

Q All right. 1In fact, Mr. Nicholes, you don’t need a

lawyer, do you?
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A That’s not it at all. There’s, I mean, situations that
has nothing to do with this really. I mean, if you want the
answer, I blew a .07 and was taken in. That’s -- I should
have been let go at the time, and that’s why it’s going to
go to trial and be dismissed. I was drinking, yes, but I
was legally not intoxicated.

0 All right.

A And that’s why I don’t need an attorney.

0 well, did the police officer cite you for being
intoxicated with some other intoxicants, such as marijuana
or some drug?

A No, sir.

Q Now, Mr. Nicholes, were you drinking when you were out
with Ted Kimble on these incidences when you were stealing
from people’s homes?

A Rarely. Rarely.

Q Was that because Ted didn’t approve of it?

A Yes.

Q Now, Mr. Nicholes, you and Ted Kimble didn’t steal just

from people’s homes, did you?

A No.

o] You stole from Home Depot --

A Uh-huh.

Q -- is that right?

A That’s right. Ted rented a forklift and brought all
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his equipment down, and we stole material from Home Depot,

with Patrick.

o] All right. So Patrick Pardee was involved in that one?
A Yes, sir.
Q All right. And there was another occasion when

Northern Hydraulics was broken into --
A Yeah.
Q —- and items stolen from that? Were you involved in
that, Mr. Nicholes?
Yes.
All right. Was Patrick Pardee involved in that one?
Yes, he was.

And what did you all steal from Northern Hydraulics?

A

Q

A

Q

A Go-carts.
0 okay. Anything else that you can recall --

A Yeah.

0 -- Mr. Nicholes?

A There’s -- my direct involvement was go-carts. There

was just -- some generators taken, a lawn mower taken.

Q And out of that theft, did you get one or some of the

go-carts?
A I received a go-cart.
Q Now, Mr. Nicholes, you indicated in your testimony that

at some point, Ted Kimble left his Glock pistol at your

house; is that right?
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A Uh-huh.

Q  That was your folks’ house at that time; is that right?
A Correct.

Q All right. And your dad was well -- was aware of the

fact that the gun was not yours and was Ted’s?

A Right.

Q All right. And you told him that, didn’t you?

A Yes.

Q And he told you at that time that he wanted you to take
it back to Ted, that he didn’t want any guns in his house;
is that right?

A Yes.

0] Mr. Nicholes, wasn’t that the perfect opportunity to
bring up to your father the mess you were in, and talk to
him about it?

A - I believe not. My dad is in a very prominent position
in the -- in the city. 1It’s already -- this has brought him
a bunch of embarrassment. I knew that bringing him into it
at that time would be even worse. I mean, I could not
afford to bring my family into that situation. And I didn’t
know -- you know, I didn’t know what I was getting into.

Like I said, I was very, very terrified of the situation.

Q well, you stated that at this time, you feared for your
life --
A I sure did.
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-- did you not? And you thought that that was --

despite the fact that you feared for your life, you could

not bring your father into this situation?

A

Q

were

Correct, for fear of his.
Now, before you talked to police officers, when you

arrested, did you tell anyone that you were scared to

death of Ted Kimble?

> o0 B 10

when

when

©o ®» 0 »r ©O ¥

Yes.

Did you tell anybody in authority?

Not at the time, no.

All right. You certainly didn’t tell your father?
My father knew before I -- before Ted was arrested,
everything was kind of coming to a head, so to speak.
All right. But you didn’t tell him on this occasion,
the gun was in the house, did you?

No, I didn’t. That was early February.

While you and Ted were still stealing things --

Yes.

-- is that right?

Yes.

Now, you indicated in your testimony earlier, Mr.

Nicholes, that you had read the newspaper articles off the

Internet, the old newspaper articles; is that right?

A

It’s not the Internet. 1It’s a microfiche file that has
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Q Okay.

A -- the Greensboro paper on it, yes.

Q All right. So these -- but these at any rate were the
old newspaper articles that covered the course of the
investigation of Patricia’s death; is that right?

A It was the -- it was the original -- the original
article --

Q All right.

A -- is what I had read.

0 So you would have known as much as anybody in the
general public knew, at least at that time; is that right?

A That she was shot in the head and burned to death, yes.
0 Okay. So you were certainly armed with enough facts,
and you knew that Detective Church was the lead investigator
in the case, based on your review of the newspaper articles,
that you could have gone to Detective Church and told him
about Ted Kimble, and asked for his protection, couldn’t
you?

A I was in fear of myself, and Ted had all that other
stuff. I’m a senior in college, graduating, you know, great
grades, have a great future in front of me, Ted’s sitting
there with -- you know, I mean, I had been in trouble
pefore. I had told you that. At the time, I knew I was
doing wrong, and I had been manipulated to the point where I

was in between a rock and a hard place. That’s precisely
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the reason why I was -- why Ted told me those things.

Q But as far as your participation in the theft ring, Mr.
Nicholes, some of this was, according to your testimony, was
done based on Ted’s coercion of you, you were virtually
doing these thefts at gunpoint on some occasions; is that
right?

A Not at gunpoint, with -- not -- I mean, reference to
showing me his pistol, yeah. It wasn’t at gunpoint, though.
Q But as far as you were concerned, it was life-
threatening intimidation; that’s what you've testified to,
isn’t it?

A That I was afraid for my life, yes.

Q And that’s why you did at least some of these thefts;
is that correct? That’s what you’ve testified to before,
isn’t it?

A Some of them, yes.

o) All right. Now, Mr. Nicholes, when was it that you and
Ted and Patrick Pardee stole the go-carts from Northern
Hydraulics?

A I really don’t remember the date. Generally late
January, perhaps.

Q Okay. Was it after your wedding, right about your
wedding?

A No. It was before.

Q Okay. In terms of when Ted was intimidating you, was
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this before or after the intimidation? Was this -- this was
after Ted had come to your house on several occasions and
shown you his gun and said that you were going out with him;
is that right?
A Corfect.
0 All right. And isn’t it a fact, Mr. Nicholes, that
after y’all got the go-carts, that you went out riding on
the go-carts?
A No, I actually did not go ride the go-carts. Patrick
and Ted rode the go-carts. I had the one at my house, but
as far as going and taking them around the shop and taking
them out, they did that. Ted had taken them out with his
girlfriend a couple times.
0 Well, you certainly drove your go-cart, didn’t you?
A I drove my go-cart, yeah.
0 All right.

MR. LLOYD: That’s all I have, Your Honor.
REDIRECT EXAMINATION by MR. PANOSH:
0 You indicated that you cooperated with the police and
the sheriff’s department prior to making your agreement.
Would you give the ladies and gentlemen of the jury the
details of that, please.
A The details of that were, upon April 1st, when it was
brought up about the -- when Ted was arrested, I had worked

with the Greensboro Police Department, to show them -- drove
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around with them in the car, to show them where items had
been stolen. I took them to -- what’s the name of that? --
there’s a place where trucks -- where you can put stuff
inside trucks, and I took them across the street and pointed
out everythihg that was taken there. This is before any
agreement or anything. I done this as soon as I knew that
Ted was arrested. I felt I had to. And worked with the
Greensboro Police Department and then everything out of the
city. I had worked with John Davis of the sheriff’s
department, the Guilford County sheriff, and went through
much of the same thing, showing him what stuff on Lyles
Building Material property was stolen and what stuff over in
the truck had been stolen, and the different job sites where
the stuff had come from.

Q What day was it that you showed John Davis the items
that were in possession of Lyles Building Supply that were
stolen?

A That was the day of the arrest, April 1st.

Q At that time, had you been charged?

A I hadn’t been charged.

Q Did you tell Detective DaQis of your involvement on
that day?

A Yes, I did.

Q Drawing your attention to the agreement, State’s Number

115 I believe it is, do you see that in front of you?
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A Yes.
Q How many case numbers are on it? Would be --
MR. PANOSH: May I approach the witness?
THE COURT: You may.
A I don’t have that one --
(Mr. Panosh indicated on the exhibit.)
0 Do you see that portion of the agreement that makes
reference to the case numbers?
A Yes, I do.
Q How many cases were you charged with at the time you
made the agreement?
A I was charged with three.
0 And because of your statements, were there subsequent
charges that you made reference to, totaling how many?
A Yeah. I was -- I was charged after -- I was charged
with additional 25, 26.
(Mr. Panosh showed exhibits to Mr. Lloyd and Mr. Hatfield.)
MR. LLOYD: Your Honor, I’d like to be heard
outside the presence of the jury.
THE COURT: All right.
Members of the jury, if you’ll step in the jury
room a moment, please.
(The jury left the courtroom at 10:10 a.m.)
THE COURT: All right, sir.

MR. LLOYD: Judge Cornelius, Mr. Panosh has handed
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us a number of exhibits. They are mainly books or
pamphlets. Here’s one called "Homemade Detonators, How to

Make Them, How to Salvage Them, How to Detonate Them."

"Two-Component High-Explosive Mixtures." "Snipers."
"Ultimate Sniper, the Video." "Homemade C-4, Closer Look."
"Dispensable Silencers." Must be another one called

"gilencers" in this. I don’t know what it is. Here’s
another item on silencers.

Your Honor, I would assume that he intends at this
time to introduce these items through the testimony of Mr.
Nicholes. I would first point out that he certainly had a
chance to do that on direct. We’ve now been through cross-
examination, and now he seeks to introduce these.

obviously, our position on this stuff, Your Honor,
is, it’s very damaging, from the standpoint of simply smear.
I don’t know whether it would be admissible against Ted in
his trial, under some sort of 404(b) rationale. I think it
goes basically to character, Your Honor. And the problem
that we have with it, although none of this --1I don’t
expect Mr. Nicholes to testify that Ronnie Kimble had
anything to do with this. 1It’s once again trial by
innuendo, trial by character assassination, character
assassination on Ted Kimble, and therefore, character
assassination on Ronnie Kimble, by virtue of the fact that

he is Ted Kimble’s brother. And that’s why I think it is so
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objectionable, Your Honor. 1If there was ever a body of
evidence that failed under whatever else you want to
consider, Your Honor, this has to fail under a 403 balancing
test. The potential and the danger for unfair prejudice so
far outweighs any possible probative value on this, that it
just cannot be admissible. And I ask Your Honor to exclude
it.

THE COURT: Mr. Panosh?

MR. PANOSH: May I ask questions?

THE COURT: Sir?

MR. PANOSH: May I ask the witness questions?

THE COURT: Yes, you may.
VOIR DIRE EXAMINATION by MR. PANOSH:
Q Drawing your attention to the exhibits that I’'m placing
before you, are you familiar with these items from working
at Lyles Building Supply?
A Yes, I am.
Q And referring to the red sticker number, would you tell
the Court for the record what they are.
A State’s Exhibit 117 is "How to Build Silencers, an
Illustrated Manual." Ted had showed me this, on how to go
to Lowe’s or Home Depot and build a silencer.

Do you want me to go through them all, Mr. Panosh?

Q Yes. If you can Keep them in numerical order, it would

be appreciated.
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Okay.

If you can find 115 and start with that.

Start with this, 116, perhaps?

All right. start with 116.

Okay. 116 is "How to Make Disposable Silencers."
Is there more than one book in there?

Yes, there is.

And in the course of dealing with Theodore Kimble, did

he show you or discuss those books, which are State’s

Exhibit 1167

A

Yes. I’d seen them all. He was proud of being able to

do this and handiwork with guns and whatnot. He would -- we

-- a couple times, Patrick and myself and he were at the

shop and he’d shoot animals or shoot at billboards and

whatnot.

Q
A

Drawing your attention to Number 117, what is that?

That was the -- 117 was how to build the silencers.

And this is where you can go down to Home Depot or Lowe’s

and buy the materials, in order to not hear the gunshot.

» o0 » 1O P 10O

Number 118, what is that, please?

118 is "Homemade C-4."

what is C-4, if you know?

C-4 is an explosive.

Did you discuss that with Theodore Kimble?

Yes, on -- Yes. He had told me how to -- how to do it
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one point.

Number 1197

119 is "Ultimate Sniper, the Video."

Did he discuss the fact that he considered himself to
a sniper?

He did not use the word "sniper," but yes, how he could
often, he had a -- one rifle that you could shoot someone

a half a mile away, and he frequently talked about seeing

people on utility poles and whatnot down on Lee Street and

how he could shoot them and no one would ever know.

Q

A
Q
A

1207
"Improvised Radio Detonation Techniques."
What’s that about?

Again, with explosives, how to, you know, with radio

control, how to be able to detonate explosive devices.

0

Did Theodore Kimble discuss with you his ability to

make bombs?

A

Yes, mailbox bombs, how to put them under a pylon, and

when the pylon was moved, the person would be killed.

0
A

to
Q
A

Q

1217

"Detonators, How to Make Them, How to Salvage Them, How
Detonate Them."

Again, is that referring to his ability to make bombs?

It is.

1227
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A "Two-Component High-Explosive Mixtures."

Q Did you see that in Ted Kimble or did he -- Ted
Kimble’s presence or did he discuss it with you?

A We discussed this, and he had -- he had made some
mixtures on Lyles’ premises before.

Q 1237

A "Never Say Lie."

Q What is that?

A It’s a book on how to beat a polygraph test, how to act
truthful when you’re in interviews and whatnot.

0 Did he discuss that with you?

A Yes, in detail. I was taking sociology classes when I
started working there, and that’s when he disclosed that he
had failed a polygraph test in regards to this, and did I
know how he could pass it.

If you testify in that regard, you’re not to mention
he took a polygraph.

Do not mention that?

Do not mention it.

Okay.

1247

"How Big Brother Investigates You."

Is there a 1257

I do not have a 125.

o P o0 »® 0 » 0O ¥ g 10
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Did there come a time when you became aware of the fact
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that he had a silencer?

Yes.

I show you now 125. Do you recognize that item?
Yes.

Is that -- what is that item?

That is a silencer.

o 0O B O WP

Is that the one that Ted Kimble showed you, or one of
the ones he showed you?

A This is one of the ones he showed me. 1I’ve seen them
made out of plastic, too, or PVC.

I show you now 126. What is that?

video, "Deathtrap, the Video." 1It’s --

And what does -- does that refer to booby traps?

It’s booby trap devices.

Did you and Ted discuss that?

"I o I I o B 2 ©

We discussed not the video per se, but yes, we had
discussed different booby traps and whatnot, how to rig up
certain things.
0 Based upon your experience at Lyles, did you know he
had that in his possession, that videotape?
A No, I did not.

MR. PANOSH: We’d withdraw that one.
Q When you testified to the jury earlier that you were
afraid of Theodore Kimble and his ability to harm you, did

you know about all these materials?
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A Yes. It was made very evident to me at all times.

MR. PANOSH: No further on voir dire.

MR. LLOYD: I don’t have any questions, Your
Honor.

THE COURT: Do you wish to be heard, gentlemen?

MR. PANOSH: Your Honor, we agree that on direct
examination, these items were not relevant, and we would
agree with some of counsel’s arguments. However, on Cross-
examination, they spent 20 minutes trying to stake this man
out to say how his fears were unreasonable. They
specifically pointed out that at one point, he had Ted
Kimble’s gun, and at that point, he could have gone to the
police. But now, in light of that, Your Honor, we’re
entitled to show why this man had a real, substantial fear
of Ted Kimble. He didn’t need a gun to kill him. He Kknew
that he knew how to make bombs, remote-control detonating
devices. He knew that he was -- considered himself to be a
sniper. He had a book on sniping. And he could kill people
from a half mile away.

These are the things that went into this man’s
consideration, when he decided not to go to the police. And
we wouldn’t have brought it out on direct, but now that
they’ve spent all this time trying to show that his fears
were unreasonable, they have opened the door and it should

come in.
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MR. LLOYD: Judge, in terms of our opening the
door, I don’t see how my cross-examination opened the door.
He’d already testified that he was very afraid of Ted
Kimble, scared to death of him, were his words on direct
examination. And he went into the reason for that. He told
him that, according to his testimony, was that Ted had
threatened to kill him if he ever went to the police. Now,
certainly we’re entitled to probe that.

1t doesn’t make any difference, Your Honor, in
terms of the legal analysis of this -- whether this evidence
is admissible. We’re certainly entitled to sift him on
cross-examination, based on what he said on direct
examination, which is what we did.

And, Your Honor, regardless of what Mr. Panosh
says about our opening the door on this matter through our
cross-examination, you still have to pass this evidence
through the final sieve of 403. You’ve got to determine
whether the danger for unfair prejudice substantially
outweighs any probative value this might have. And we’re
not -- from Mr. Panosh’s standpoint, the witness has never
said, "Well, maybe I wasn’t afraid of Ted Kimble." He has
been steadfast throughout all my cross-examination that he
was very much afraid of Ted Kimble, and that’s why he never
went to the police or anyone else.

So this is just a subterfuge to gain admission for




10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

1101

this evidence, which wasn’t admissible in the first place.
Mr. Panosh even admits that. And it’s not admissible now,
Your Honor.

THE COURT: Do you have any evidence at any point
that a silencer was used in this offense?

MR. PANOSH: The silencer was not used in this
offense. That silencer was seized on April the 1st at Lyles
Building Supply from the desk of Ted Kimble.

THE COURT: The Court’s going to exclude the
evidence and would find that the probative value -- the
prejudicial value -- prejudicial aspects of this evidence
would outweigh any probative value it might have to this
defendant.

Oother questions for this witness?

MR. PANOSH: Your Honor, does your ruling preclude
me from asking him the basis of his fear?

MR. LLOYD: 1It’s already been covered, Your Honor.
It’s gone over.

THE COURT: What is the basis for his fear?
What’s the question you intend to ask him, sir?

FURTHER VOIR DIRE EXAMINATION by MR. PANOSH:

Q Let me ask you, sir, specifically, in regard to the
time that you had possession of Ted Kimble’s gun, were you
still afraid of him?

A Yes.
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Q Why?

A Because he was capable of hurting me, regardless of a
gun. He had many other guns. He had taught me how to -- or
showed me how -- you know, how to explode things through

mailboxes. Or I had gotten in an argument at school once,
and he told me to get rid of the guy by putting a bomb under
a pylon at the end of his driveway, and when he lifted it
up, he would be killed.

MR. PANOSH: Your Honor, that would be the
substance of what I’m trying to get in.

MR. LLOYD: We’d raise the same arguments as
before, Your Honor. I think now we’ve got evidence of Ted
Kimble supposedly telling this witness that you need to get
rid of this -- somebody who’s done you wrong at school or
whatever, by putting a bomb on his property.

MR. PANOSH: We wouldn’t seek to introduce the
statements of that in regard to that. We want to introduce
the fact that he was afraid at the time that he had
possession of Ted’s gun, and the reasons being that he knew
that Ted Kimble had the ability to use a sniper rifle or use
a bomb or use other weapons in his possession to kill him,
even though he had possession of his 9mm Glock.

MR. LLOYD: Well, his testimony, Your Honor, has
been entirely consistent with that. He’s never backed up on

that. When I cross-examined him about it, he said he was
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still afraid of Ted, regardless of whether he had his gun or
not. So I don’t even see what the relevance of that is.

MR. PANOSH: The relevance is, they went into it
on cross-examination. They asked him again and again and
again if it wasn’t a reasonable thing for him to do at the
time he had Mr. Kimble’s gun, was just go turn himself in.
They implied, if they didn’t state it, there would be no
reason for him to be afraid of Mr. Kimble at the time he had
Kimble’s gun.

THE COURT: The Court’ll allow very limited
guestions in that area, not any specific instance of blowing
up someone’s -- dealihg with this witness, but you may
establish the witness’s knowledge of Ted’s capabilities as
to ability to do certain things.

MR. PANOSH: May I instruct the witness, so he
doesn’t --

THE COURT: Yes, make sure he understands.
(Mr. Panosh conferred with the witness.)
(The jury entered the courtroom at 10:28 a.m.)

THE COURT: Proceed.
CONTINUED REDIRECT EXAMINATION by MR. PANOSH:
o) Drawing your attention to that period of time when you
were in possession of Mr. Kimble’s gun, Mr. Ted Kimble’s
gun, were you still afraid of him?

A Yes, very much so.
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Q Would you explain to the ladies and gentlemen of the
jury why you were still afraid of him.
A Over the périod of months working for Ted Kimble, he
had shown me that he was capable of being a sniper and
proclaimed, you know, being very proud of that, had showed
me silencers, how to make C-4 explosives. We had made
explosives at work. He made it very evident to me that he
was able to take someone out and able to get away with it,
and that’s why I feared. I could have his gun, I could have
two of them, but he had three more and explosives,
silencers, everything else, how to get away with it, he knew
how. I feared for myself and my family. I couldn’t go to
anyone else. |

MR. PANOSH: No further.

THE COURT: Mr. Lloyd?

MR. LLOYD: Just a few questions, Your Honor.
RECROSS-EXAMINATION by MR. LLOYD:
Q Mr. Nicholes, you testified just a moment ago that you
were afraid of Ted Kimble because he had shown you silencers
and talked to you about how to make C-4. When Ted Kimble
talked to you about -- discussed with you how to make
cilencers and that sort of thing, this was a give-and-take
situation, where you discussed back with him, didn’t you?
A No, I did not. I was shown. I was told. He was -- at

the time, you know, I’d be working, he was my employer. I
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would go in and he would show me this stuff. It was, as far
as I feel, just straight intimidation. I have no interest
in guns. 1I’ve never owned one. 1I1’ve never had any interest

in that whatsoever.

Q So is it your testimony, Mr. Nicholes, that during
these -- would you characterize them as lectures then?
A conversations. They weren’t lectures. I mean -- I

don’t know.

o] So there was some response on your part; is that
correct?
A Ssure there was response. I didn’t say there -- sit

there and just, you know, not say anything. I’'m sure there
was a conversation involved, yes.

Q Well, let me ask you this, Mr. Nicholes. Did you ever
tell Ted Kimble that you weren’t interested in that sort of
thing and that you didn’t care about it, and, you know, why
not let’s talk about basketball?

A Yes, I did. I did. Myself and when Patrick Pardee was
there, when he would bring out guns and silencers, I did not
1ike them around. He would shoot Michael Jordan’s picture
off a billboard across the street, and I didn’t like that.

I do not like guns.

Q All right. Now, this was at Lyles Building Supply?

A Uh-huh.

0 All right. And this was basically, what you’re
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testifying to was target practice from Lyles across the
street? Was this across Lee Street?

A The sign was actually on this side of Lee Street, on
the same side, but down the street.

Q okay. And what kind of gun was this that Mr. Kimble

had?

A At the time what we were using was simply a .22.

0 Now, did you fire the gun on these occasions --

A No, I --

Q -- Mr. Nicholes?

A -- did not.

Q Okay. You indicated that Patrick Pardee was there.

Did he fire the gun on these occasions?

A No, Patrick didn’t fire any guns. Patrick really
didn’t -- I mean -- No, I don’t want to get into that.
Never mind. I withdraw that.

Q All right. Well, what is your testimony regarding
Patrick Pardee?

A He was a friend of Ted’s. I really was -- besides just
"Hi, bye" and being around, there’s really -- I really don’t
know anything about Patrick.

Q All right. But did he fire the gun on these occasions,
is my question?

A No, he did not fire the gun.

Q All right. ©Now, you’ve indicated that there was some
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discussion from Ted Kimble involving C-4 explosivesj is that

right?

A I didn’t mention C-4, but explosives, yes.
0 Explosives?

A Uh-huh.

Q And is it your testimony, Mr. Nicholes, that you didn’t
participate in those discussions with Ted Kimble?

A on -- I was there when he had blown some stuff up. But
as I -- as I stated, I believe this was all methods of
intimidation, to keep me in line.

Q Did it occur to you at that time, Mr. Nicholes, to go
to Detective Church and tell him about this activity?

A No, it didn’t, because all I could think about is going
home and having my door blow up, Oor my wife going in her car
and having her car blow up. It was made very clear to me
that, you know, a gun was a moot point. I mean, it was --1I
mean, he had many methods of hurting me. I was very scared
for myself and my family.

Q You knew from your research of the death of Patricia
Kimble, and you knew from what Ted Kimble had told you, that
he was a suspect in his wife’s murder; is that correct?

A That is correct.

Q All right. And it didn’t occur to you, Mr. Nicholes,
to go to Detective Church or some other law-enforcement

official and say, "This is the situation. I’'m scared to
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death. I’m scared to death that this man is going to kill
me. Whatever you do in this situation, you cannot let him
know that I’ve been to see you"? It didn’t occur to you to
do that?

A No, it didn’t.

Q Now, when Ted Kimble was talking to you about all these
silencer things and explosive things, did you ever tell
Kimble that -- Mr. Ted Kimble that you had fought somebody
and ripped out somebody’s eye?

A No.

Q and that it cost your insurance company a great deal of

money, as a result of that?

A No.
Q You never told him anything?
A No, sir.
Q Did that in fact happen, Mr. Nicholes?
A No, sir.
0 You weren’t involved in a fight, under those
circumstances?
A Not under those circumstances, nO.
0 Were you involved in a fight when there was a serious
injury?
MR. PANOSH: Objection. He'’s answered that,
please.

THE COURT: Overruled.




